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PROCES VERBAL

Încheiat azi, 27 aprilie 2023, în cadrul şedinţei ordinară publică a Consiliului
Local al municipiului  Alba-Iulia.
 Şedinţa a fost convocată în baza Dispoziţiei nr. 382/20. 04. 2023 a Primarului
municipiului Alba Iulia, publicată în ziarul local Unirea în data de 20 aprilie  2023.
 Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Local sunt publice. 

Marcel  Jeler:  ”La ședință sunt prezenți  un număr de 21 consilieri.   Așadar,
ședința noastră este legal constituită. Domnul consilier Fulea Ioan, domnul consilier
Horșa Ionuț și domnul consilier Lupea Ioan Gabriel participă la ședința de consiliu în
regim de videoconfeință.
 Înainte  de  a  da  cuvântul  domnului  președinte,  vreau  să  supun  aprobării
dumneavoastră  procesul verbal al ședinței ordinare a Consiliului local din data de 28
martie  2023.  Așadar,  supun  la  vot  procesul  verbal.  Cine  este  pentru?  Împotrivă?
Abțineri?”
  ”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 21 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul, Fulea Ioan,
Gavrilă  Paven  Ionela,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Horșa  Ionuț,  Lupea  Ioan  Gabriel,
Marean  Claudiu,  Medrea  Bogdan,  Medrea  Petru  Gabriel,  Nanu  Dana  Elisabeta,
Oltean Larisa Sabina, Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian,
Stanciu Alin, Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”
 Marcel  Jeler:  ”Dau  cuvântul  domnului  președinte  ales  –  Medrea  Petru
Gabriel.”
  Medrea Petru Gabriel: ”Vă propun ca modalitate de vot a ședinței de azi,  votul
deschis prin ridicare de mână pentru cei prezenți în sală și votul prin apel nominal
pentru colegii din on line. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?”Cine este pentru?
Împotrivă? Abțineri?”
 ”Fiind  supusă  la  vot,  această  propunere  a  fost  votată cu  21  voturi  pentru
Bucureștean  Narcisa  Ioana,  Dumitru  Nicolae  Alexandru,  Filimon  Marius,  Florea
Victor Paul, Fulea Ioan, Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț,
Lupea Ioan Gabriel, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu
Dana Elisabeta, Oltean Larisa Sabina, Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu
Cornel  Stelian,  Stanciu  Alin,  Tudorașcu  Raul  Sebastian,  Sergiu  Nicolae  Vârtei,
Marcela Vâlcan.”

Medrea Petru Gabriel:  ”Domnilor consilieri, doresc să precizez faptul că, la
lucrările şedinţei noastre participă: domnul Primar Pleșa Gabriel, d-na Teofila Țîr –
director  executiv Direcția cheltuieli,   d-na Claudia Cânța – șef Serviciu investiții,
d-na  Monica  Dicoi  –  director  Direcția  Creșe,  d-na  Crina  Dumitrescu  –  director
Direcția Programe,  dl. Ciprian Hârceagă – șef Serviciu Poliția locală,   d-na Delia
Cristescu – director Direcția de asistență Socială, dl. Daniel Stan – director Direcția



tehnică, dezvoltare, dl Mihai Pripon – șef Birou elaborare contracte, dl. Mihai Morar
– consilier  Birou elaborare contracte,  dl. Alexandru Nicola – sef Serviciu public
comunitar  pentru  cadastru  si  agricultura,   dl.  Valentin  Onișoru  –  șef  Serviciu
urbanism, dl. Bogin Ștefan – șef Serviciu resurse umane-administrativ, dl. Izdrăilă
Gabriel – consilier Compartiment turism, dl. Călin Badiu – director Direcția venituri,
d-na  Andreea  Hârceagă  –  șef  Serviciu  Public  Comunitar  Local  de  Evidență  a
Persoanei, d-na andreea Groza – consilier Direcția Programe, d-na Maria Seeman –
manager  public,   d-na  Mihaela  Petcu  -  consilier  Serviciul  administrație  publică
locală,  juridic,  contencios,  d-na  Bucur  Beatrice  consilier  Serviciul  administrație
publică locală, juridic, contencios -  precum şi presa.”
 Pleșa Gabriel:  ”Pe ordinea de zi  avem 47 proiecte și  capitolul  48. Diverse.
Suplimentar au fost introduse 7 proiecte:
 49. Proiect de hotărâre privind înființarea unui post,  funcție contractuală de
execuție,  consilier,  gradul  IA,  studii  S  la  Compartiment  relații  internaționale,
parteneriate, inovare urbană din aparatul de specialitate.
 50. Proiect de hotărâre privind reorganizarea Serviciului public comunitar local
de  evidență  a  persoanelor,  fără  modificarea  atribuțiilor  și  trecerea  Serviciului
comunitar  pentru  cadastru  și  agricultură,  Serviciului  public  ”Administrarea
patrimoniului  local”,  Serviciul  voluntar  pentru  situații  de  urgență  în  aparatul  de
specialitate al Primarului municipiului Alba Iulia, începând cu luna mai 2023.
 51.  Proiect  de  hotărâre  privind  modicicarea  și  completarea  Hotărârii
Consiliului local al municipiului Alba Iulia nr. 358/2022 privind aprobarea devizului
general actualizat și aprobarea categoriilor de cheltuieli  finanțate de la bugetul local
pentru proiectul ”extindere rețea canalizare și apă pe străzile: Azur, Zenit, Albatros,
Uranus, Orizont 3, Orizont 4, Orizont 6, Orizont 9, Orizont 10, Orizont 16, Orizont
21, Orizont 23, Orizont 24, Orizont 25, Orizont 26” aprobat la finanțare la secțiunea
”Dezvoltare  teritorială”  -  ”Lucrări  publice”  -  în  cadrul  Programului  Național  de
Investiții Anghel Saligny”. 
 52. Proiect de hotărâre privind modificarea HCL nr. 477/2021 - ”O Nouă Viață
în Lumea Nouă”.   
 53.  Proiect  de  hotărâre  privind  înființarea  Muzeului  Palatul  Principilor
Transilvania.
 54. Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  parcelării  unui  imobil  (teren)
înscris în CF 119468 situat în Alba Iulia.
 55. Proiect de hotărâre privind participarea Municipiului Alba Iulia în cadrul
programului ”În natură suntem acasă” - Rița Gărgărița.
 De pe ordinea de zi a fost retras proiectul nr. 26.  Proiect de hotărâre  privind
aprobarea Planului Urbanistic Zonal pentru:  ,,EXTINDERE PE VERTICALĂ CU
UN NIVEL PENTRU CLĂDIRE DE SERVICII LA PARTER ȘI APARTAMENTE”
- Municipiul Alba Iulia, Strada FREDERIC MISTRAL, Nr. 3A, județul Alba.”   
 Supun aprobării dumneavoastră proiectul ordinii de zi cu modificările  aduse.
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?” 
 „Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 21 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul, Fulea Ioan,
Gavrilă  Paven  Ionela,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Horșa  Ionuț,  Lupea  Ioan  Gabriel,



Marean  Claudiu,  Medrea  Bogdan,  Medrea  Petru  Gabriel,  Nanu  Dana  Elisabeta,
Oltean Larisa Sabina, Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian,
Stanciu Alin, Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”
 Marcel Jeler: ”Dacă vă găsiți în una din situațiile în care nu puteți lua parte la
deliberare și la adoptarea hotărârilor, fie personal, fie prin soț, soție, afini sau rude
până la gradul al patrulea inclusiv, aveți un interes patrimonial în problema supusă
dezbaterilor consiliului local, vă rog să le precizați acum.”
 Medrea Bogdan:  ”La proiectul  nr.  17  Proiect  de hotărâre  privind aprobarea
participării la finanțarea obiectivului ”Extindere rețele electrice de distribuție pentru
alimentare locuințe și obiective sociale în zona Gheorghe Șincai din municipiul Alba
Iulia, județul Alba ” și aprobarea indicatorilor tehnico-economici,  nu voi participa la
dezbatere și la vot.”

Sandu Cornel Stelian: ”La proiectul de hotărâre nr. 47 privind aprobarea încheierii
Protocolului de Colaborare între Municipiul Alba Iulia,  Inspectoratul Școlar Județean
Alba  și  Ordinul  Asistenților  Medicali  din  România  –  Filiala  Alba  pentru  derularea
Proiectului ”Și mâinile mici salvează vieți”, în anul școlar 2022 – 2023 nu voi participa la
dezbatere și la vot.”

Marcela  Vâlcan:  ”La proiectul  de  hotărâre  nr.  47 privind aprobarea  încheierii
Protocolului de Colaborare între Municipiul Alba Iulia,  Inspectoratul Școlar Județean
Alba  și  Ordinul  Asistenților  Medicali  din  România  –  Filiala  Alba  pentru  derularea
Proiectului ”Și mâinile mici salvează vieți”, în anul școlar 2022 – 2023 nu voi participa la
dezbatere și la vot.”
 Pleșa Gabriel: ”Și acum vă prezint următoarea

         ORDINE DE ZI:

 1. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea Centrului InoCultur@
 2.  Proiect  de  hotărâre  privind  execuţia  bugetului  general  de  venituri  şi
cheltuieli pe trimestrul I anul 2023 al Municipiului Alba Iulia  
 3. Proiect de hotărâre privind  indexarea impozitelor și taxelor locale pentru
anul fiscal 2024   
 4. Proiect de hotărâre privind modificarea organigramei și a statului de funcții
al  Serviciul  Public  de  Asistență  Medicală  din  subordinea  Consiliul  Local  al
municipiului Alba Iulia, începând cu data de 01 mai 2023  
 5. Proiect de hotărâre  privind modificarea statului de funcții al aparatului de
specialitate  al  Primarului  Municipiului  Alba  Iulia  și  din  serviciile  publice  din
subordinea  Consiliului  local  urmare  a  promovării  în  grad  profesional,   personal
contractual, începând cu luna mai 2023
 6. Proiect de hotărâre privind alocarea unor sume de bani pentru susținerea și
promovarea culturii scrise
 7. Proiect de hotărâre privind modificarea organigramei și a statului de funcții
al  Creșei  Municipiului  Alba  Iulia  aflată  în  subordinea  Consiliului  local  al
municipiului Alba Iulia   
 8. Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcții, a organigramei  și
a anexei  HCL nr.  7/2022 privind salariile  de bază la Clubului  Sportiv  Municipal



Unirea Alba Iulia aflat în subordinea Consiliului Local al municipiului Alba Iulia
 9.  Proiect  de  hotărâre  privind aprobarea  Regulamentului  pentru  organizarea
evenimentului  ,,  Nunta  de Aur”  dedicat  persoanelor  care  împlinesc  50 de  ani  de
căsătorie precum și alocarea sumelor aferente din bugetul local, capitolul ,,Asistenţă
Socială”   
 10. Proiect de hotărâre privind aprobarea scoaterii din funcţiune şi casării unor
obiecte de inventar şi mijloace fixe  
 11. Proiect de hotărâre privind ajustarea tarifelor prevăzute în Contractul de
delegare a gestiunii  prin concesiune a serviciului public de salubrizare stradală și
deszăpezire în Municipiul Alba Iulia nr. 95547/2018 
 12. Proiect de hotărâre privind acordul cu privire la utlizarea unei suprafețe de
teren destinată cadavrelor în contextul evoluției unui focar de Pestă Porcină Africană
pe raza administrativ-teritorială a UAT Alba Iulia 
 13. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice –
faza Studiu de Fezabilitate cu elemente DALI și a indicatorilor tehnico-economici
pentru  obiectivul  de  investiții  „Creșterea  eficienței  energetice  și  a  gestionării
inteligente a energiei în infrastructura de iluminat public în Municipiul Alba Iulia”
 14. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local Alba
Iulia nr.399 din 2015
 15. Proiect de hotărâre privind deplasarea delegației municipiului Alba Iulia în
orașul Fontainebleau din Franța în perioada 17-24 mai 2023
 16. Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării proiectului „Realizarea
infrastructurii  pentru biciclete  in  Municipiul  Alba  Iulia-  zona  MAMUT”  finanțat  în
cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență, Componenta 10 - Fondul Local și
înființarea Unității de Management a Proiectului
 17. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării la finanțarea obiectivului
”Extindere  rețele  electrice  de  distribuție  pentru  alimentare  locuințe  și  obiective
sociale  în  zona  Gheorghe  Șincai  din  municipiul  Alba  Iulia,  județul  Alba  ”  și
aprobarea indicatorilor tehnico-economici
 18. Proiect de hotărâre privind modificarea componenței Comisiei Locale de
Ordine Publică constuită la nivelul municipoiului Alba Iulia 
 19.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Planului  de  Ordine  și  Siguranță
Publică al Poliției locale a Municipiului Alba Iulia, pentru anul 2023
 21. Proiect de hotărâre privind aprobarea investiției propusă prin documentația
tehnică:   "CONSTRUIRE  STAȚIE  DE  BAZA  PENTRU  SERVICII  DE
COMUNICAȚII ELECTRONICE" - Municipiul Alba Iulia, Extravilan, CF 84069; 
 22. Proiect de hotărâre privind aprobarea investiției propusă prin documentația
tehnică:  "CONSTRUIRE STRUCTURI SUPORT PENTRU STAȚII DE BAZA ȘI
INSTALARE ECHIPAMENTE DE TELEFONIE MOBILĂ" - Municipiul Alba Iulia,
Str. MIHAI VITEAZU, nr. 31, județul Alba 
 23. Proiect de hotărâre  privind aprobarea investiției propusă prin documentația
tehnică:  "CONSTRUIRE STRUCTURI SUPORT PENTRU STAȚII DE BAZA ȘI
INSTALARE ECHIPAMENTE DE TELEFONIE MOBILĂ" - Municipiul Alba Iulia,
Bulevardul ÎNCORONĂRII, nr. 3, județul  Alba
 24. Proiect de hotărâre privind aprobarea investiției propusă prin documentația



tehnică:  "AMPLASARE STAȚIE FIXĂ TELEFONIE MOBILĂ" - Municipiul Alba
Iulia, Bd-ul REVOLUȚIEI 1989, nr. 85, Bl. MV7,  județul Alba 
 25.  Proiect  de hotărâre  privind  aprobarea Planului  Urbanistic  Zonal  pentru:
,,CONSTRUIRE  LOCUINȚE  COLECTIVE  CU  SPAȚII  COMERCIALE  LA
PARTER  ȘI  PARCELARE  TEREN”  -  Municipiul  Alba  Iulia,  Strada  CALEA
MOȚILOR, Nr. 217, județul Alba 
 26.  Proiect  de hotărâre  privind aprobarea Planului  Urbanistic  Zonal  pentru:
,,EXTINDERE  PE  VERTICALĂ  CU  UN  NIVEL  PENTRU  CLĂDIRE  DE
SERVICII  LA PARTER  ȘI  APARTAMENTE”  -  Municipiul  Alba  Iulia,  Strada
FREDERIC MISTRAL, Nr. 3A, județul Alba  - proiectul este retras de pe ordinea de
zi.  
 27.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea Planului  Urbanistic  Zonal  pentru:
,,CONSTRUIRE  PARCARE  SUPRAETAJATĂ  A SPITALULUI  JUDEȚEAN  DE
URGENȚE ALBA” - Municipiul Alba Iulia, Strada Transilvaniei, FN, județul Alba 
 28.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Planului Urbanistic  Zonal  pentru:
,,MODIFICARE REGLEMENTARI URBANISTICE” - Municipiul Alba Iulia, Strada
Gheorghe Doja, Nr. 107A, Județul Alba, C.F. nr. 107508  Alba Iulia 
 29.  Proiectul  de  hotărâre  privind  aprobarea Planului Urbanistic Zonal pentru:
"REGLEMENTARE  ZONA  LOCUINȚE  COLECTIVE  ȘI  ZONA
DOTĂRI/SERVICII” - Municipiul Alba Iulia,  Strada COSTACHE NEGRUZZI, FN,
județul Alba 
 30.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Planuui  Urbanistic
Zonal  ,,MODIFICARE  P.U.Z  APROBAT  PRIN  H.C.L.  NR.  159  ART.  45  DIN
30.05.2006  ÎN  BAZA  UNUI  AVIZ  DE  OPORTUNITATE  PENTRU
REPOZIȚIONARE  STRADA  ORIZONT  15”  -  Municipiul  Alba  Iulia,  Strada
ORIZONT 15,  județul Alba 
 31. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu pentru:
"AMPLASARE  CONSTRUCȚIE  CU  CARACTER  PROVIZORIU  -  CHIOȘC
ÎNGHEȚATĂ" - Municipiul Alba Iulia, Bulevardul REVOLUȚIEI 1989, FN, intre
Blocul A 13 si A 14 
 32.  Proiect  de  hotărâre  privind aprobarea  încheierii  unei  convenţii  de
constituire a drepturilor de uz, servitute și acces la utilitățile publice în favoarea SC
DISTRIBUȚIE ENERGIE ELECTRICĂ ROMÂNIA SA 
 33.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  închirierii  către  Partidul  ALIANȚA
LIBERALILOR ȘI DEMOCRAȚILOR ALBA a unui imobil(construcţie), situat în Alba
Iulia, str.Avram Iancu, nr.1, Bl.Ardealul, demisol 
 34. Proiect de hotărâre privind  aprobarea prelungirii termenului contractului de
închiriere nr.51.322/2019 încheiat între municipiul Alba Iulia și SC BINAL TAP MOB
SRL
 35. Proiect de hotărâre  privind  aprobarea prelungirii termenului contractului de
închiriere nr.51.350/2019 încheiat între municipiul Alba Iulia și SC BINAL TAP MOB
SRL 
 36. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii termenului contractului de
închiriere  nr.51.531/2019  încheiat  între  municipiul  Alba  Iulia  și  SC  FRESH
BURGER SRL 



 37. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii termenului contractului de
închiriere nr.51.549/2019 încheiat între municipiul  Alba Iulia și  MATEI I.ELENA
IOANA I.I. 
 38. Proiect de hotărâre privind   aprobarea prelungirii termenului contractului
de închiriere nr.51.561/2019 încheiat între municipiul Alba Iulia și SC GEORGE &
MERI SRL 
 39. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii termenului contractului de
închiriere nr.51.372/2019 încheiat între municipiul Alba Iulia și SC TECNOSTAR
CONSULTING SRL 
 40. Proiect de hotărare privind aprobarea încetării contractului de comodat nr.
80829/23.11.2010  încheiat  între  U.A.T.  Municipiul  Alba  Iulia,  în  calitate  de
comodant și Asociația Română pentru Reciclare (RoRec), în calitate de comodatar 
 41. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării unei locuinţe construite din
fonduri A.N.L., situate administrativ în Municipiul Alba Iulia, str. Livezii, nr. 48, bl.
ANL, ap. 33, jud. Alba
  42.  Proiect  de  hotărâre  cu  privire  la  propunerea  de  atribuire  prin  ordin  al
prefectului  județului  Alba  a  suprafeței  de  200  mp  teren  intravilan  înscris  în
CF.nr.93016 – Alba Iulia cu nr.topo.2623/2/7 situat în Alba Iulia, str.Rozelor nr.7,
Jud. Alba  în favoarea numitului Chirilă Adrian Olimpiu
 43.  Proiect  de  hotărâre  privind  înscrierea  dreptului  de  proprietate  a
municipiului Alba Iulia- domeniul public asupra unor imobile (drumuri și  canale)
cuprinse în Programul Național de  Cadastru și Carte Funciară din municipiul Alba
Iulia
 44. Proiect de hotărâre privind acceptarea  donaţiei către Municipiul Alba Iulia,
a unui imobil-(drum)  înscris  în CF nr.78827 în suprafaţă de 3.051 mp, aferent străzii
Emile Zola aflat în proprietatea numitului Cojanu Nicolae
 45. Proiect de hotărâre privind acceptarea  donaţiei către Municipiul Alba Iulia,
a unui imobil-(neproductiv)  înscris  în CF nr.116114  în suprafaţă de 41 mp aflat în
proprietatea numiților Avram Vasile și   Avram Dana-Maria;  a unui imobil-(altele)
înscris în CF nr.75775 în suprafață de 33 mp aflat în proprietatea numiților Selagea
Leluț și Selagea Aurelia; a unui imobil-(drum) înscris în CF nr.97481 în suprafață de
51 mp aflat  în  proprietatea  numiților  Hârceagă  Vasile  și  Hârceagă  Maria;  a  unui
imobil-(drum) înscris în CF nr.108262 în suprafață de 43 mp aflat în proprietatea
numiților  Oanță  Emil  și  Oanță  Marioara,  imobile  aferente  străzii  Stufului  din
municipiul Alba Iulia 
 46. Proiect de hotărâre  privind însușirea documentației tehnice de actualizare
date - rectificare suprafață a unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. București, nr.
16
 47. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Protocolului de Colaborare
între  Municipiul  Alba  Iulia,  Inspectoratul  Școlar  Județean  Alba și  Ordinul
Asistenților Medicali Generaliști, Moașelor și Asistenților Medicali din România –
Filiala Alba, pentru derularea Proiectului „Și mâinile mici salvează vieți”,  în anul
școlar 2022-2023                                 

Inițiatori, 



Consilieri locali
 Vîlcan Marcela
 Filimon Marius

 48. Diverse 
 1.  Raportul de  activitate  nr.  37530/03.04.2023  a  domnului  consilier  local
Florea Paul - Victor  
 49. Proiect de hotărâre privind înființarea unui post,  funcție contractuală de
execuție,  consilier,  gradul  IA,  studii  S  la  Compartiment  relații  internaționale,
parteneriate, inovare urbană din aparatul de specialitate.
 50. Proiect de hotărâre privind reorganizarea Serviciului public comunitar local
de  evidență  a  persoanelor,  fără  modificarea  atribuțiilor  și  trecerea  Serviciului
comunitar  pentru  cadastru  și  agricultură,  Serviciului  public  ”Administrarea
patrimoniului  local”,  Serviciul  voluntar  pentru  situații  de  urgență  în  aparatul  de
specialitate al Primarului municipiului Alba Iulia, începând cu luna mai 2023.
 51.  Proiect  de  hotărâre  privind  modicicarea  și  completarea  Hotărârii
Consiliului local al municipiului Alba Iulia nr. 358/2022 privind aprobarea devizului
general actualizat și aprobarea categoriilor de cheltuieli  finanțate de la bugetul local
pentru proiectul ”extindere rețea canalizare și apă pe străzile: Azur, Zenit, Albatros,
Uranus, Orizont 3, Orizont 4, Orizont 6, Orizont 9, Orizont 10, Orizont 16, Orizont
21, Orizont 23, Orizont 24, Orizont 25, Orizont 26” aprobat la finanțare la secțiunea
”Dezvoltare  teritorială”  -  ”Lucrări  publice”  -  în  cadrul  Programului  Național  de
Investiții Anghel Saligny”. 
 52. Proiect de hotărâre privind modificarea HCL nr. 477/2021 - ”O Nouă Viață
în Lumea Nouă”.   
 53.  Proiect  de  hotărâre  privind  înființarea  Muzeului  Palatul  Principilor
Transilvania.
 54. Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  parcelării  unui  imobil  (teren)
înscris în CF 119468 situat în Alba Iulia.
 55. Proiect de hotărâre privind participarea Municipiului Alba Iulia în cadrul
programului ”În natură suntem acasă” - Rița Gărgărița.
 
 Pleșa  Gabriel:  ”Pentru  că  sunt  oameni  care  stau  în  picioare,  aș  solicita  să
discutăm dacă sunteți de acord punctul proiectul pentru care sunt aici 5 sau 6 oameni
în sală. Cel cu antenele.”
 Medrea Petru Gabriel: ”Haideți să începem cu proiectul nr. 20.”
 20. Proiect de hotărâre privind aprobarea investiției propuse prin documentația
tehnică:   "CONSTRUIRE  STAȚIE  DE  BAZA  PENTRU  SERVICII  DE
COMUNICAȚII ELECTRONICE" - Municipiul Alba Iulia, Extravilan, CF 75078 
 Se dă cuvântul d-lui Alexandru Damian – arhitect șef  -   care prezintă proiectul de
hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Alexandru Damian: ”Suntem pe un amplasament privat în apropierea fermei lui
Bogdan din Micești, în extravilan, unde se dorește pe acest amplasament, undeva în
această zonă, amplasarea  unui stâlp de 30 de metri înălțime pentru montarea unor antene
de emisie-recepție  pentru DG, de semnal pentru telefonie  mobilă și internet. Dacă aveți



întrebări, vă stau la dispoziție. Votul comisiei consilierilor pentru acest proiect, din cei
cinci membrii, toți cinci au votat nefavorabil. Pentru detalii, vă stau la dispoziție. Este
vorba de obiectivul de la Micești.”
 Sergiu Nicolae Vârtei: ”La dezbatere nu am putut fi prezent, nici nu am urmărit.
S-a  tras  vreo  concluzie  în  urma  dezbaterii  care  a  avut  loc,  s-a  ajuns  la  o  chestie
comună?”
 Pleșa Gabriel: ”Evident, operatorul își menține poziția iar cetățenii care se opun își
mențin poziția. Deci, asta a fost concluzia că sub nici o formă oamenii nu vor acolo. Sau
cel puțin în acea poziție. Evident, am făcut o propunere să existe un plan B care nu s-a
concretizat încă. Oamenii au zis că dacă va fi mult mai departe sau o altă poziționare, ar
fi de acord. Sigur, că nu s-a întâmplat nimic de atunci.”
 Alexandru Damian: ”Din punct de vedere tehnic, acesta este lucrul pe care l-am
discutat  și la întâlnirea cu cetățenii. Acest document prevede, ar conține toate avizele
solicitate prin certificatul de urbanism. Are avizele de la Ministerul Sănătății în ceea ce
privește  emisiile   de  radiații,  posibile  radiații.  Respectă  distanțele  față  de  zona  de
locuințe, ea fiind în extravilan, în contextul în care  aceste distanțe minime nu sunt
specificate de nici o legislație în vigoare. Adică, aceste antene se pot amplasa inclusiv pe
clădiri de locuit  dacă au avizele necesare.”
 Segiu Nicolae Vârtei: ”Dar Alex! Ultima dată  când a fost dezbaterea, nu ai fost
prezent, concluzia era că beneficiarul va prezenta o documentație tehnică în ceea ce
privește frecvența, toate chestiile alea.”
 Alexandru Damian: ”Aceste antene sunt niște utilaje cu montaj,  care ele sunt
produse în concordanță  cu specificațiile tehnice  solicitate de la Uniunea Europeană în
ceea ce privește asamblarea  și emisiile de astfel de posibile unde. Legislația  națională
ne zice că astfel de antene  pot să aibă frecvențe de cel mult  300 megaherți. În contextul
de față nu avem  pe teritoriul municipiului Alba Iulia, nici în zonele unde sunt amplasate
mai  multe  antene,  gen hotel  Cetate,  nu avem frecvențe.  Adică,  toate  cumulate   nu
depășesc standardele respective.”
 Sergiu Nicolae Vârtei: ”Și mai am o întrebare. Să presupunem  că trec aceste
proiecte. Există o altă variantă să fie amplasate la o distanță mai mare față de locuințele
din zonă dar să fie benefic și pentru beneficiar?”
 Alexandru Damian: ”În momentul de față, noi avem o solicitare de amplasare pe
acest loc dar în același timp avem astfel de antene ... pe extravilan se autorizează. Dar
ele, inclusiv pe intravilan pot fi amplasate pe clădiri de locuințe fără a fi obligatorie
elaborarea unei documentații de urbanism. Tocmai de aceea,  această decizie ar trebui
luată  în  acest  consiliu  local  tocmai  pentru  ca  autorizarea  să  fie  avizată   și  de
dumneavoastră. Pentru că, Consiliul local răspunde de toate atribuțiile în materie de
urbanism și construcții de pe teritoriul municipiului Alba Iulia, prin atribuțiile pe care le
are.”
 Nanu  Dana  Elisabeta:  ”La  dezbaterea  de  acum  două  zile,  reprezentanții
operatorului ne-au prezentat o hârtie. Eu am reținut că era toată zona Alba Iulia verde.
Dacă nu e așa, să mă contrazică, că i-am văzut pe domnii acolo în ușă. Ok.  Așa vin și eu
și întreb. Dacă toată zona este verde, iar acest teren sus la Micești  este, vorbind pe
practic,  la marginea municipiului Alba Iulia, atunci îl punem ca să ajute  următorul
UAT?”



 Alexandru Damian: ”Vă răspund la o parte din această întrebare. Această antenă
este  pusă într-o zonă care este într-o continuă dezvoltare. Deci, zona aceasta din Micești
mai are încă câteva zeci de hectare bune de dezvoltare viitoare. Ceea ce înțeleg eu este că
această antenă va deservi atât nevoilor actuale cât și nevoilor viitoare ale cetățenilor care
urmează să construiască în zonă, în contextul în care până în prezent, în ultimii doi ani
de zile au fost aprobate  o serie de documentații de urbanism pentru parcelare în vederea
construirii de locuințe. Bineînțeles că ține de oportunitatea investiției în această zonă, în
contextul  în  care  în  zonele  aglomerate  din acest  oraș,  atât  în  centru cât  și  în  zona
cartierului Cetate avem astfel de antene amplasate pe clădiri chiar de locuit.”
 Medrea Petru Gabriel: ”Mai vrea cineva să ia cuvântul?”

 Ia  cuvântul  domnul  Mateiu  Alin  –  locuitor  din  Micești   care  este  împotriva
amplasării acestei antene.

Sergiu Nicolae Vârtei: ”Zicea colegul meu de studiul de impact.”
 Alexandru  Damian:  ”Capacitatea  de  a  verifica  studiul  de  impact.  Studiile  de
impact  le verifică DSP-ul.”
 Sergiu  Nicolae  Vârtei:  ”Întrebarea  mea  este.  Nu  era  important  să  fie  printre
materiale și studiile acelea de impact? Pentru că eu nu pot să verific chestiunile acestea.
Eu cred că ar fi important să îl avem ca și material.”
 Alexandru Damian: ”Acest  studiu de impact  este echivalentul   unei expertize
tehnice pe o clădire.”
 Sergiu Nicolae Vartei: “Stiu asta. Tocmai asta zic. Ca ar fi important sa fie la
materiale.”
 Alexandru  Damian:  “Nu  am  absolut  nici  o  problema  sa  il  solicitam
beneficiarilor.”
  Sergiu Nicolae Vartei: “Eu as vrea sa amanam proiectul. Pentru ca, din punctul
meu de vedere, la fel ca si orice alt obiectiv de urbanism potential poluator, si aici
domnul arhitect imi poate da dreptate sau nu, pe baza studiului de impact se stabileste
exact care va fi efectul asupra sanatatii publice in zona respectiva. Daca nu avem acel
studiu, discutam povesti.”
 Medrea Petru Gabriel: “Domnul Vartei. Faceti un amendament?”
 Sergiu Nicolae Vartei: “Eu as face o propunere sa amanam proiectele acestea
pana ni se prezinta toate documentele care au stat la baza solicitarii  de emitere a
autorizatiei, inclusiv acele studii de impact.”
 Lupea Ioan Gabriel: “Observam ca sunt cam multe semne de intrebare vis a vis
de proiectul acesta de pe ordinea de zi, pe de o parte. Pe de alta parte, este punctul de
vedere al locatarilor unui cartier destul de mare si de insemnat al municipiului Alba
Iulia. Poate ar fi bine sa amanam proiectul pentru cand ne va fi pusa la dispozitie si
documentatia cealalta, pentru a ne edifica despre ce este vorba. Sau daca nu, sa gasim
o solutie de compromis care sa impace ambele parti. Bine. Asta trebuie gasita de
catre operator.  Alta locatie din oras.”

Medrea Petru Gabriel: “Daca cineva mai doreste sa ia cuvantul?”

Ia cuvantul domnul Ion Iuga – preot pensionar din Micesti care este impotriva



amplasarii acestor antene.

Părăsește ședința domnul consilier Raul Sebastian Tudorașcu, domnul consilier
Marean Claudiu și domnul consilier Sandu Cornel Stelian. 

 Dumitru Nicolae Alexandru: “Domnule presedinte.  Foarte scurt.  Nu cred ca
studiul de impact o sa modifice pozitia antenelor sau opinia oamenilor din jur. Va rog
sa supuneti la vot si atat.”

Ia  cuvantul  doamna  de  pe  strada  Rojomal  din  cartierul  Micesti  care  este
impotriva amplasarii acestei antene.

Medrea Petru Gabriel: “Alte discutii?”
 Sergiu Nicolae Vartei: “Eu am facut o propunere de amanare.”
 Medrea  Petru Gabriel:  “Supun la  vot  propunerea  domnului  consilier  Sergiu
Nicolae Vartei de amanare a acestui proiect. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?”
 “Fiind supusa la vot, propunerea de amanare a fost votata cu  4 voturi pentru
Dumitru  Nicolae  Alexandru,  Gavrilă  Paven Ionela,  Medrea  Petru  Gabriel,  Sergiu
Nicolae Vârtei  și  14 abțineri Bucureștean Narcisa Ioana,  Marius Filimon,  Florea
Victor Paul, Fulea Ioan, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț,  Lupea Ioan Gabriel,
Medrea Bogdan, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa, Popescu Emil Antoniu,
Corina Rotar,  Alin Stanciu,  Marcela Vâlcan.”

Medrea Petru Gabriel: “Nu a trecut amendamentul.  Supun la vot proiectul in
forma prezentata. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?”
 “Fiind supus la vot, proiectul a fost votat 1 vot pentru Gavrilă Paven Ionela, 5
voturi  împotrivă Dumitru Nicolae Alexandru,  Florea Victor  Paul,  Câmpeanu Vlad
Ioana,  Nanu  Dana  Elisabeta,  Popescu  Antoniu  Emil   și  12  abțineri  Bucureștean
Narcisa Ioana, Marius Filimon, Fulea Ioan, Horșa Ionuț,  Lupea Ioan Gabriel, Medrea
Bogdan, Medrea Petru Gabriel,  Oltean Sabina Larisa,  Corina Rotar,  Alin Stanciu,
Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”

Marcel Jeler: “Este aceeasi situatie care ne conduce la faptul ca nu se va emite
hotarare.  Codul  administrativ  asa  spune.  Suntem in  faza  in  care  nu putem emite
hotarare.”

Medrea Petru Gabriel: “Urmeaza proiectul nr. 21.”
 21. Proiect de hotărâre privind aprobarea investiției propusă prin documentația
tehnică:   "CONSTRUIRE  STAȚIE  DE  BAZA  PENTRU  SERVICII  DE
COMUNICAȚII ELECTRONICE" - Municipiul Alba Iulia, Extravilan, CF 84069; 
 Se  dă  cuvântul  domnului  Alexandru  Damian –  arhitect  sef  -    care  prezintă
proiectul de hotărâre precum şi raportul de specialitate.
 Alexandru Damian: „Acelasi subiect. In zona Rojomal, Lalelelor. Suntem tot in
extravilanul  municipiului  Alba  Iulia.  De  aceasta  data  intr-o  situatie  putin  atipica
deoarece amplasamentul se invecineaza in mod direct cu niste loturi pentru locuinte
individuale stabilite prin documentatii de urbanism. In cazul acesta, spre deosebire de



celalalt  caz,  o  sa  fie  nevoie  pentru  amplasarea  antenei  si  de  acordul  legalizat  al
vecinilor directi, cei care au construit pe parcelele respective o locuinta. Acesta este
singurul punct in plus. Comisia a dat aviz nefavorabil.”
 Medrea Petru Gabriel: “Supun la vot proiectul in forma prezentata. Cine este
pentru? Impotriva? Abtineri?”
 “Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 1 vot pentru Gavrilă Paven Ionela,
5  voturi  împotrivă  Dumitru  Nicolae  Alexandru,  Florea  Victor  Paul,  Nanu  Dana
Elisabeta, Câmpeanu Vlad Ioana, Popescu Antoniu Emil și 12 abțineri Bucureștean
Narcisa Ioana, Marius Filimon, Ioan Fulea, Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, Medrea
Bogdan, Medrea Petru Gabriel,  Oltean Sabina Larisa,  Corina Rotar,  Alin Stanciu,
Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”
 Marcel Jeler: ”Nu a trecut nici acest proiect.”

Revine  în  sala  de  ședință  domnul  consilier  Sandu  Cornel  Stelian,  domnul
consilier Marean Claudiu și domnul consilier Raul Sebastian Tudorașcu.

Medrea Petru Gabriel: „As vrea sa prezentam si proiectul nr. 47. Am avut o
rugaminte inainte.”
 47.  Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Protocolului de Colaborare
între Municipiul Alba Iulia, Inspectoratul Școlar Județean Alba și Ordinul Asistenților
Medicali  din  România  –  Filiala  Alba  pentru  derularea  Proiectului  ”Și  mâinile  mici
salvează vieți”, în anul școlar 2022 – 2023.
 Se dă cuvântul  doamnei consilier Marcela Valcan,   care prezintă proiectul de
hotărâre precum şi raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care prezintă
raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-
sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."   
 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu – președinte comisie  -
care  prezintă  raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru
administraţie  publică  locală,  juridică  şi  disciplină,  relaţii  cu  publicul,  probleme  ale
minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a
avizat  favorabil acest proiect de hotărâre.
 Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre
și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”  
 Marcela Valcan: „Buna ziua. Este vorba despre proiectul ”Și mâinile mici salvează
vieți”, proiect initiat in anul scolar trecut. Deoarece a fost primit cu entuziasm de elevii
din scoli, propunem continuarea acestuia si in anul acesta scolar, cu trei modificari fata de
cel de anul trecut. Si acum, grupul tinta este format din 500 elevi. A doua modificare ar fi
faptul ca dorim sa intram si in licee. Si cea de a treia modificare ca si obiectiv specific, pe
langa importanta spalarii corecte a mainilor si masurilor de prim ajutor,  venim si cu
importanta cunoasterii tulburarilor de statica si de dinamica vertebrala si de pozitie pentru
copii.
 O rugaminte personala pe care vreau sa o adresez consta in faptul ca vreau sa imi



permiteti sa ma alatur acestui proiect in calitate de voluntar.”  
Medrea  Petru  Gabriel:  „Alte  discuții  dacă  mai  aveți?  Nu sunt.  Supun la  vot

proiectul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru  Bucureștean Narcisa
Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius,  Florea Victor Paul,  Fulea Ioan,
Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Lupea Ioan Gabriel, Marean
Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Larisa
Sabina,  Popescu  Antoniu  Emil,  Rotar  Corina,  Sandu  Cornel  Stelian,  Stanciu  Alin,
Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan. Domnul consilier
Sandu Cornel  Stelian și  doamna consilier  Marcela  Vâlcan nu a participat   la  votul
acestui proiect.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 166/2023

Medrea Petru Gabriel: “Continuam cu ordinea de zi.”
Marcel Jeler: “Trebuie sa va spun ca iarasi legea ne obliga  sa facem intr-un

anumit fel, chiar daca unii dintre dumneavoastra nu sunteti de acord. Si atunci, din
moment ce nu am votat la inceput ordinea de zi, va trebui sa mergem pe proiectul 1,
nu pe toate antenele si nu mai stiu ce.”
 Sergiu Nicolae Vartei: “Pai, pana acum ce am facut?”
 Marcel Jeler: “Eu am raspuns unui coleg care nu era de acord.”

   1. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea Centrului InoCultur@
 Se dă cuvântul  d-lui  Izdrăilă  Gabriel  –  consilier  Serviciul  evenimente  – care
prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.

Izdraila Gabriel: “Buna ziua. Este vorba de infiintarea Centrului InoCultura,
institutie publica de cultura de interes local. In linii mari, este vorba despre acelasi
proiect care a mai fost prezentat de doua ori in sedinta de consiliu. Anume, infiintarea
Muzeului  Palatul  Principilor  Transilvaniei  si  preluarea  din  aparatul  propriu  al
Primarului al Serviciului de evenimente, turism. In aceasta formula care v-a fost pusa
la dispozitie azi, au fost eliminate unele posturi vacante din Serviciul evenimente.
Astfel,  din  Serviciul  evenimente  vor  fi  preluate  18  posturi  dintre  care  unu  de
conducere si  16 ocupate.  Unul  fiind  vacant  la  Centru de  informare si  promovare
turistica. Se vor infiinta alte 24 de posturi noi, 4 de conducere si 20 de executie.”
 Gavrila Paven Ionela: “Eu mi-am exprimat de la inceput optiunea pentru a fi
serviciu. Intr-adevar trebuie mentionat ca trebuie respectata partea de sustenabilitate a
proiectului. Sunt de acord ca trebuie sa existe o viziune unitara in ceea ce priveste
activitatea turistica din municipiul Alba Iulia si sa existe o coordonare. Mi-as dori ca
aceasta viziune sa fie mult  mai ancorata in mediul  de afaceri.  Dar pana la urma,
acestea vor fi atributiile coordonatorului directiei sau centru respectiv. Amendamentul
pe care l-am depus eu se refera la respectarea infiintarii structurii minimale prevazute
de  proiect.  Cu  alte  cuvinte,  in  ceea  ce  priveste  Muzeul  Palatului  Principilor
Transilvaniei, la Sectia patrimoniu muzeal, evidenta si conservare in loc de 7 posturi
de  executiv  sa  fie  5,  la  fel  ca  in  sectiunea  de  sustenabilitate.  Respectiv
Compartimentul cercetare, documentare si educatie muzeala 5 posturi de executie in



loc de 7. Iar in ceea ce priveste Compartimentul management, operatiuni, propunerea
era pentru  o structura mai mica respectiv Birou management, operatiuni cu 2 posturi
de executie. Deci, o economie de sase posturi. 
 Deci,  acesta este amendamentul  meu cu adaptarea  statului  de functii   si  a
celorlalte documente care fac parte integranta din proiect, in asa fel incat sa ne ducem
pe structura minima in cadrul proiectului care se duce aproape de finalizare.”
 Medrea  Petru  Gabriel:  “Supun  la  vot  amendamentul  d-nei  Gavrila  Paven
Ionela. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?”
 “Fiind supus la vot, amendamentul a fost votat cu  7  voturi pentru Dumitru
Nicolae  Alexandru,  Gavrila  Paven  Ionela,  Ionuț  Horșa,  Medrea  Bogdan,  Medrea
Petru Gabriel, Corina Rotar, Sergiu Nicolae Vârtei și 14 abțineri Bucureștean Narcisa
Ioana, Marius Filimon, Florea Paul Victor, Fulea Ioan, Câmpeanu Vlad Ioana, Lupea
Ioan Gabriel, Marean Claudiu, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa, Popescu
Emil  Antoniu,  Sandu  Cornel  Stelian,  Alin  Stanciu,  Raul  Sebastian  Tudorașcu,
Marcela Vâlcan.”

Medrea Petru Gabriel: “Amendamentul  a cazut. Sa votam proiectul. Cine este
pentru? Impotriva? Abtineri?”
 “Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 10 voturi pentru Popescu Antoniu
Emil,  Medrea  Petru  Gabriel,  Florea  Victor  Paul,  Nanu  Dana  Elisabeta,  Dumitru
Nicolae Alexandru, Câmpeanu Vlad Ioana, Sergiu Nicolae Vârtei, Medrea Bogdan,
Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa și 11 abțineri Bucureștean Narcisa Ioana, Marius
Filimon,  Ioan Fulea,  Lupea  Ioan Gabriel,  Marean Claudiu,  Oltean Sabina  Larisa,
Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Marcela
Vâlcan.”

Medrea Petru Gabriel: “Nu a trecut acest proiect. Mergem la proiectul nr. 53.”
 53.  Proiect  de  hotărâre  privind  înființarea  Muzeului  Palatul  Principilor
Transilvania.
 Se dă cuvântul d-nei consilier Corina Rotar care prezintă proiectul de hotărâre
precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul d-nei Corina Rotar care prezintă raportul de avizare din partea
Comisiei  Consiliului  local  pentru  activități  științifice,  învățământ,  cultură,  sănătate,
protecție socială, culte, sport, agrement, turism și protecția copilului.
 Corina Rotar: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”
 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu – președinte comisie  -
care  prezintă  raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru
administraţie  publică  locală,  juridică  şi  disciplină,  relaţii  cu  publicul,  probleme  ale
minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a
avizat  favorabil acest proiect de hotărâre.
 Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre
și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”  
 Corina  Rotar:  ”Prezint  eu  proiectul.  Comparativ  cu  proiectul  pe  care  l-ati
prezentat dumneavoastra, domnule primar, sunt doua viziuni diferite in cele din urma.
Nu ne raportam strict la organigrama, ca una e mai supla, ca alta e mai incarcata. E o



viziune cumva mai unitara in ceea ce priveste cultura, muzeul in municipiul nostru, cea
prin  proiectul  initiat  de  dumneavoastra  si  una  mai  aplicata,  mai  concreta  pentru
infiintarea acestui nou muzeu pe care venim si o propunem noi in proiectul nr. 53. Mai
mult decat atat, ce va pot eu spune.  Ati vazut foarte bine. O organigrama cu 21 de
posturi strict pentru aceasta entitate noua numita Muzeul Principilor Transilvaniei.”
 Plesa Gabriel: „Pot sa va intreb pe dumneavoastra sau pe ceilalti colegi initiatori,
ce vedeti diferit sau ce vedeati ca nu este in regula  cu primul proiect? Pentru ca, daca
discutam de posturi sunt cam aceleasi. Si raman cu doua structuri paralele. Adica, exact
ce nu imi doream. Adica, chiar vroiam sa fac aceasta reorganizare. Cam ce credeti ca nu
a fost in regula in propunerea mea?”
 Corina Rotar: „Daca stam un pic sa ne gandim, istoric vorbind, proiectul pe care
l-ati propus initial acum doua sedinte, avea o organigrama mult mai stufoasa decat cea
pe care ne-o prezentati in acest proiect. S-a mai redus intre timp.”
 Plesa Gabriel: „Da. Pentru ca am facut discutii atunci si am vazut ca s-au ridicat
diverse probleme, inclusiv acele atributii, drept de veto. Ma rog. Si ce mai era. Ati vazut
ca toate le-am scos. Am venit cu un alt proiect.”
 Corina Rotar: „Noi am depus proiectul atunci, cred ca si in termen util pentru a fi
prezentat comparativ cu proiectul din sedinta trecuta. Nu a aparut.”
 Plesa Gabriel: „Sa stiti ca avea o problema de legalitate. Si ma indoiesc si acum ca
dupa ce il trimitem la Prefectura, daca va fi votat, nu va fi in regula. Si noi am spus, am
discutat cu domnul viceprimar Filimon, cu liderul dumneavoastra de la municipiu. Si
directoarea juridica si domnul sef serviciu Anghel Bogin i-a spus ca e riscant  si ca sunt
lucruri care nu sunt in regula. Eu am crezut ca se va reveni, avand in vedere ca erau si
niste probleme de natura juridica. Vad ca nu. Asta e. Votul dumneavoastra o sa il respect
din toate punctele de vedere.  Dar mare atentie ca s-ar putea sa fie o problema de
implementare.”
 Corina Rotar: „Domnule primar! Daca imi permiteti. Nu trebuie sa le luam cu
atata patima. Pur si simplu sunt doua viziuni diferite. Sa lasam consiliul local sa aleaga
care dintre cele doua variante sunt oportune de a fi  implementate pentru infiintarea
acestui muzeu pe care toti ni-l dorim.”
 Plesa Gabriel: „Doamna consilier! Cu tot respectul. Nu este vorba de patima. Este
vorba aici de ceea ce ne dorim. Eficienta. Lucruri pe care ne dorim sa le facem pentru
municipiu. Altfel nu as pune patima, pentru ca nu sunt  genul sa ma ambitionez pe ceva
ce nu cred. Mai e o problema. A fost in comisia de specialitate?”
 Sergiu Nicolae Vartei: „Da.”
 Plesa Gabriel: „In care din ele?”
 Sergiu Nicolae Vartei: „A fost si in comisia juridica. Are aviz.”
 Plesa Gabriel: „La care a mai fost?”
 Marcel Jeler: „A fost si la cultura.”
 Plesa Gabriel: „Deci, la buget nu a fost. Si ce avize au dat comisiile?”
 Sergiu Nicolae Vartei: „Favorabil la juridica.”
 Corina Rotar: „Favorabil si la cultura.”

Medrea  Petru  Gabriel:  „Alte  discuții  dacă  mai  aveți?  Nu sunt.  Supun la  vot
proiectul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu  11 voturi pentru Bărbuleț Narcisa



Ioana,  Alin  Stanciu,  Ioan  Fulea,  Lupea  Gabriel,  Marius  Filimon,  Marean  Claudiu,
Oltean Sabina Larisa, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Raul Sebastian Tudorașcu,
Marcela Vâlcan, 2 voturi împotrivă Medrea Bogdan, Florea Victor Paul și 8 abțineri
Popescu Antoniu Emil, Medrea Petru Gabriel, Dumitru Nicolae Alexandru, Horșa Ionuț,
Sergiu Nicolae Vârtei,  Gavrilă Paven Ionela, Nanu Dana Elisabeta, Câmpeanu Vlad
Ioana.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 167/2023

Plesa  Gabriel:  „Cu  scuzele  de  rigoare.  Cred  ca  vedem  foarte  clar.  Nu  am
majoritate in consiliu local. Nici un fel de problema. Mergem mai departe. Asta este
democratia. Dar ... dar o sa ma intorc in permanenta la acest subiect si o sa stie lumea de
ce nu merg lucrurile acolo ca lumea.”

 2. Proiect de hotărâre privind execuţia bugetului general de venituri şi cheltuieli
pe trimestrul I anul 2023 al Municipiului Alba Iulia   
 Se dă cuvântul d-nei Teofila Țîr – director executiv Direcția cheltuieli  – care
prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care prezintă
raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  Local  de  studii,  prognoze
economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."   
 Teofila Țîr: ”Azi ne prezentam in fata dumneavoastra cu executia bugetului de
venituri si cheltuieli la trimestrul I, an 2023. Conform legii nr. 273/2006, asa cum
dumneavoastra  stiti,  la  finele  fiecarui  trimestru  in  luna  urmatoare se  supune spre
aprobare executia la trimestrul anterior. V-am dat materialele. Daca dumneavoastra
aveti intrebari, va stau la dispozitie.”
 Medrea  Petru  Gabriel:  „Alte  discuții  dacă  mai  aveți?  Nu sunt.  Supun la  vot
proiectul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru  Bucureștean Narcisa
Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius,  Florea Victor Paul,  Fulea Ioan,
Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Lupea Ioan Gabriel, Marean
Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Larisa
Sabina,  Popescu  Antoniu  Emil,  Rotar  Corina,  Sandu  Cornel  Stelian,  Stanciu  Alin,
Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 168/2023

 3. Proiect de hotărâre privind  indexarea impozitelor și taxelor locale pentru anul
fiscal 2024.
 Se dă cuvântul  d-lui  Călin Badiu – director  Direcția  venituri  –  care  prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care prezintă
raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  Local  de  studii,  prognoze



economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."       
 Călin Badiu: ”Este vorba de majorarea impozitelor si taxelor locale pe anul 2024.
Dupa cum stiti, conform legislatiei in vigoare trebuie indexate toate impozitele si taxele
locale  pentru  anul  urmator  cu indicele  de  inflatie  comunicat  de  statistica  cu  un an
anterior. Pentru aceasta trebuie pana in 30 aprilie sa dam o hotarare in acest sens. Ca
urmare, am stabilit pentru 2024 impozitele si taxele locale sa fie majorate cu 13.8%. Mai
putin cele care sunt pe articolul 470, alin. 5 si 6 care se refera la mijloacele de transport
de mare tonaj, unde se prevede, directiva Comisiei europene nr. 62/1999, o suma in euro
care se inmulteste cu valoarea din prima zi lucratoare a lunii noiembrie a anului anterior
si se stabileste valoarea impozabila. Restul se majoreaza cu 13.8%”
 Medrea Petru Gabriel: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul,  Fulea Ioan,
Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Lupea Ioan Gabriel, Claudiu
Marean, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina
Larisa, Popescu Emil Antoniu, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Raul
Sebastian Tudorașcu, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”   

 S-a adoptat Hotărârea nr. 169/2023 

 Medrea Petru Gabriel: ”Vă propun o pauză de 10 minute.”

 Medrea Petru Gabriel: ”Reluăm ședința.  Sunt prezenți 18 consilieri la ședință.
Lipsește  domnul  consilier  Raul  Sebastian  Tudorașcu,  domnul  consilier  Popescu
Antoniu Emil și domnul consilier Fulea Ioan.”
 4. Proiect de hotărâre privind modificarea organigramei și a statului de funcții
al  Serviciul  Public  de  Asistență  Medicală  din  subordinea  Consiliul  Local  al
municipiului Alba Iulia, începând cu data de 01 mai 2023.  
 Se dă cuvântul d-lui Ștefan Bogin – șef Serviciu resurse umane – administrativ
care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu – președinte comisie  -
care  prezintă  raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru
administraţie  publică  locală,  juridică  şi  disciplină,  relaţii  cu  publicul,  probleme  ale
minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a
avizat  favorabil acest proiect de hotărâre.
 Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre
și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”  
 Ștefan  Bogin:  ”Propunem spre  aprobare  incepand  cu  1  mai  2023  in  cadrul
Serviciului Public de Asistență Medicală a unui post contractual de medic stomatolog
pe perioada nedeterminata. In cadrul comisiei am avut un amendament, in sensul in
care alaturi de medicul stomatolog sa fie infiintat si un post de asistent medical.”
 Medrea  Petru  Gabriel:  „Discuții  dacă  mai  aveți?  Nu  sunt.  Supun  la  vot



amendamentul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind supus la vot, amendamentul a fost votat  cu 18 voturi pentru  Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul, Lupea
Ioan Gabriel,   Gavrilă Paven Ionela,  Câmpeanu Vlad Ioana,  Horșa Ionuț,   Claudiu
Marean, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina
Larisa,   Rotar  Corina,  Sandu Cornel  Stelian,  Stanciu  Alin,   Sergiu  Nicolae  Vârtei,
Marcela Vâlcan.”

 Medrea  Petru Gabriel:  „Supun la  vot   proiectul  cu amendamentul.  Cine  este
pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind supus la vot, proiectul cu amendamentul a fost votat  cu 18 voturi pentru
Bucureștean Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor
Paul, Fulea Ioan, Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț,  Claudiu
Marean, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina
Larisa,   Rotar  Corina,  Sandu Cornel  Stelian,  Stanciu  Alin,   Sergiu  Nicolae  Vârtei,
Marcela Vâlcan.”
   
 S-a adoptat Hotărârea nr. 170/2023 

 5.  Proiect  de  hotărâre  privind modificarea  statului  de  funcții  al  aparatului  de
specialitate al Primarului Municipiului Alba Iulia și din serviciile publice din subordinea
Consiliului  local  urmare  a  promovării  în  grad  profesional,   personal  contractual,
începând cu luna mai 2023
 Se dă cuvântul d-lui Ștefan Bogin – șef Serviciu resurse umane – administrativ
care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu – președinte comisie  -
care  prezintă  raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru
administraţie  publică  locală,  juridică  şi  disciplină,  relaţii  cu  publicul,  probleme  ale
minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a
avizat  favorabil acest proiect de hotărâre.
 Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre
și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”  
 Ștefan  Bogin:  ”Propunem  spre  aprobare  modificarea  statului  de  funcții  al
aparatului de specialitate al Primarului Municipiului Alba Iulia și din serviciile publice
din subordinea Consiliului local, in urma promovarii in grad profesional superior celui
detinut  a  unui  numar  de  functionari  publici.  Este  obligatie  legala  potrivit  codului
administrativ ca odata la trei ani, fiecare functionar public sa aiba dreptul de a promova
in grad profesional. S-a organizat concurs. 
 Medrea Petru Gabriel: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru  Bucureștean Narcisa
Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul,  Lupea Ioan
Gabriel, Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț,  Claudiu Marean,
Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa,
Rotar  Corina,  Sandu Cornel  Stelian,  Stanciu  Alin,   Sergiu Nicolae  Vârtei,  Marcela



Vâlcan.”
   
 S-a adoptat Hotărârea nr. 171/2023 

Revine în sala de ședință domnul consilier Popescu Antoniu Emil.
 Părăsește  ședința  domnul  consilier  Marean  Claudiu,  domnul  consilier  Ionuț
Horșa, domnul consilier Lupea Gabriel.

 Stefan Bogin: „Daca va pot ruga. Mai am doua proiecte. 49 si 50.”
 49.  Proiect  de  hotărâre privind  înființarea  unui  post,  funcție  contractuală  de
execuție,  consilier,  gradul  IA,  studii  S  la  Compartiment  relații  internaționale,
parteneriate, inovare urbană din aparatul de specialitate.
 Se dă cuvântul d-lui Ștefan Bogin – șef Serviciu resurse umane – administrativ
care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu – președinte comisie  -
care  prezintă  raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru
administraţie  publică  locală,  juridică  şi  disciplină,  relaţii  cu  publicul,  probleme  ale
minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a
avizat  favorabil acest proiect de hotărâre.
 Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre
și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”  
 Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care prezintă
raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  Local  de  studii,  prognoze
economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  nefavorabil acest proiect de hotărâre şi
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."    
 Ștefan  Bogin:  ”Va  propunem  spre  aprobare  infiintarea  unui  post,  functie
contractuala de executie in cadrul Compartimentului relații internaționale, parteneriate,
inovare urbană. Acest post va fi un post functie contractuala de executie, consilier gradul
IA, studii superioare. In cadrul serviciului avem un numar mare de proiecte pe PNRR.
Volumul este imens iar complexitatea muncii este una foarte ridicata.”
 Sergiu Nicolae Vartei:  „Am discutat si  in comisia juridica.  As fi  vrut sa vina
doamna Seeman sa prezinte proiectul pentru ca intrebarea mea era catre dansa. Daca e
strict pe PNRR ...”
 Plesa  Gabriel:  „Nu e  strict  pe PNRR.  E pe  tot  ceea  ce se  desfasoara  acolo.
Problema e ca e un volum foarte mare. Stiti ca am semnat atatea contracte. Sunt in plin
proces de achizitie, implementare si as fi avut nevoie de cinci oameni acolo. Imi mai
trebuie un coordonator.”
 Sergiu Nicolae Vartei: „Asta zic. Daca tot e necesitate de oameni, banuiesc ca este
sustinuta aceasta necesitate, de ce nu se angajeaza personal contractual strict pe partea
de scriere a proiectelor, de implementare a proiectelor pe PNRR?”
 Plesa Gabriel: „Daca e si asa ceva. Adica, pe perioada determinata ziceti?”
 Sergiu  Nicolae  Vartei:  „Da.  Pe  perioada  determinatat  dar  sa  fie  personal
contractual. Sa nu fie functionar public.”
 Plesa Gabriel: „Acum, incercam sa sustinem cat putem din interior. Doar ca va fi



nevoie probabil pe perioada determinata ce nu avem in primarie. Diversi specialisti.”
 Maria  Seeman:  „Daca  imi  permiteti  si  mie  sa  intervin.  Da.  Intr-adevar
componenta de finantare nerambursabila este resursa importanta. Impreuna cu Directia
programe depunem permanent  proiecte de interes de dezvoltare locala. Dar sa nu uitam
ca acest compartiment a fost infiintat  pentr a aduce inovare urbana in contextul noilor
schimbari.  Motiv  pentru  care  nu  doar  componenta  de  finantare  nerambursabila
complementara Directiei  programe este  tratata ca necesitate.  Noi avem si  partea de
parteneriate. Odata cu aprobarea noului PUZ pentru dezvoltarea economica este nevoie
de efort constant si permanent  in relatia cu operatorii economici, sa atragem investitori,
si bineinteles sa dezvoltam parteneriate cu ONG-urile si cu societatea civila in general.
De cand s-au angajat cei opt in cadrul compartimentului, alaturi de Directia programe s-
au atras peste 500 milioane de lei doar in ultimii ani. Asta inseamna ca nici in 150 de ani
nu s-ar putea cheltui toate fondurile pe care le-am atras pentru salariile  persoanelor
angajate. Salariul net, nu stiu daca stiti, in cadrul compartimentului se situeaza intre
3000 si 3500 lei. Faceti dumneavoastra calculul sa vedeti daca merita infiintarea acestui
post. Este vorba de un post de data asta. Intr-adevar nevoia este mult mai mare.”
 Sergiu Nicolae Vartei: „La asta vroiam sa ajung. Ca din ce am inteles eu, nu ar fi
suficient  un  post.  Dumneavoastra  ati  avea  nevoie  acolo  de mai  multe  persoane.  Si
atunci,  nu ar  fi  mai  indicat  sa  angajati  personal  contractual,  poate  trei,  poate  patru
persoane pe o perioada determinata care sa va ajute acum?”
 Plesa Gabriel: „Domnule consilier! Sigur ca se poate. Dar mie imi trebuie om de
conducere langa domnisoara si doamna director de dincolo.”
 Gavrila Paven Ionela: „Eu vin din postura cealalta putin. Revin la acea analiza
facuta pe partea de resurse umane la nivelul Primariei, necesitatea de a crea o viziune
unitara pe departamentul de scriere, atragere de fonduri si implementare. Si as vrea sa
reamintesc  ca  toate  proiectele  PNRR  care  sunt  scrise  aici  si  au  componenta  de
contributie proprie din partea bugetului local pe partea de resurse umane, de echipa care
va  implementa  fiecare  proiect   in  parte.  Acolo  sunt  unitatile  de  implementare  a
proiectului, fiecare prevazuta cu o anumita structura. De aceea, consider ca lucrul acesta
ar fi mult mai bine facut in cadrul unei singure directii  si avuta o vedere unitara. Asa
cum este fundamentat proiectul in prezent, intr-adevar rezulta nevoia de resursa umana.
Dar cumva apare ca necesitatea  vine de la nivelul tuturor proiectelor implementate  la
nivelul Primariei. Ori ele cumva sunt separate pe cele doua compartimente. Am vazut
chiar si atributii pe partea de activitate turistica. Imi cer scuze. Mi-a sarit in ochi. Eu sunt
mult rezervata. In cadrul comisiei de buget avem 2 abtineri si un vot pentru. Avizul este
nefavorabil.”
 Medrea Petru Gabriel: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat  cu 15 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul, Câmpeanu Vlad
Ioana,  Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta,  Oltean Sabina
Larisa,   Popescu  Antoniu  Emil,  Rotar  Corina,  Sandu Cornel  Stelian,  Stanciu  Alin,
Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan  și o abținere Gavrilă Paven Ionela.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 172/2023 



 Intră on line domnul consilier Lupea Ioan Gabriel. 
Revine în sala de ședință domnul consilier Claudiu Marean.

 50. Proiect de hotărâre privind reorganizarea Serviciului public comunitar local de
evidență a persoanelor,  fără modificarea atribuțiilor și  trecerea Serviciului comunitar
pentru cadastru și agricultură, Serviciului public ”Administrarea patrimoniului local”,
Serviciul voluntar pentru situații  de urgență în aparatul de specialitate al Primarului
municipiului Alba Iulia, începând cu luna mai 2023.
 Se dă cuvântul d-lui Ștefan Bogin – șef Serviciu resurse umane – administrativ
care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu – președinte comisie  -
care  prezintă  raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru
administraţie  publică  locală,  juridică  şi  disciplină,  relaţii  cu  publicul,  probleme  ale
minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a
avizat  favorabil acest proiect de hotărâre.
 Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre
și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”  
 Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care prezintă
raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  Local  de  studii,  prognoze
economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."    
 Ștefan Bogin: ”Propunem aprobarea reorganizarii  Serviciului public comunitar
local de evidență a persoanelor, fără modificarea atribuțiilor, dupa cum urmeaza. Se va
infiinta un post functie publica de executie, consilier, clasa I, gradul profesional superior
iar  denumirea  functie  publica  de  conducere  sef  serviciu  se  va  schimba  in  cea  de
conducere de director executiv, studii  superioare, gradul II.  Am avut pe comisie un
amendament in sensul in care acest serviciu care va deveni directie sa ramana de sine
statator.  Sa ramana in subordinea Consiliului  local.  Iar  celelalte  servicii  – Serviciul
comunitar pentru cadastru și agricultură, Serviciul public ”Administrarea patrimoniului
local”, Serviciul voluntar pentru situații de urgență sa treaca in aparatul de specialitate al
primarului municipiului Alba Iulia, formal in cadrul organigramei.”
 Sergiu Nicolae Vartei: „Amendamentul a venit din comisia juridica.”
 Medrea Petru Gabriel: „Nu a fost scris.”
 Sergiu Nicolae Vartei: „Nu s-a facut scris. Avizul comisiei juridice a fost favorabil
cu acest amendament.”
 Medrea Petru Gabriel: „Daca face cineva acest amendament?”
 Sergiu  Nicolae  Vartei:  „Da.  Eu  fac  acest  amendament  pe  care  l-a  prezentat
domnul Bogin.”
 Medrea  Petru  Gabriel:  „Discuții  dacă  mai  aveți?  Nu  sunt.  Supun  la  vot
amendamentul.  Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind supus la vot, amendamentul a fost votat cu 16 voturi pentru Bucureștean
Narcisa  Ioana,  Dumitru  Nicolae  Alexandru,  Marius  Filimon,  Florea  Victor  Paul,
Câmpeanu Vlad Ioana, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu
Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa,  Popescu Antoniu Emil,  Rotar Corina, Sandu



Cornel  Stelian,  Stanciu  Alin,   Sergiu  Nicolae  Vârtei,  Marcela  Vâlcan  și  2  abțineri
Gavrilă Paven Ionela, Lupea Ioan Gabriel.” 

Medrea  Petru Gabriel:  „Supun la  vot   proiectul  cu amendamentul.  Cine  este
pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind supus la vot, proiectul cu amendamentul a fost votat cu 16 voturi pentru
Bucureștean Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor
Paul,   Câmpeanu Vlad Ioana, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel,
Nanu Dana Elisabeta,  Oltean Sabina Larisa,   Popescu Antoniu Emil,  Rotar  Corina,
Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin,  Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan și 2 abțineri
Gavrilă Paven Ionela, Lupea Ioan Gabriel.” 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 173/2023 

 6. Proiect de hotărâre privind alocarea unor sume de bani pentru susținerea și
promovarea culturii scrise.
 Se da cuvantul d-lui Robert Roman – sef Birou administrativ -  care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu – președinte comisie  -
care  prezintă  raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru
administraţie  publică  locală,  juridică  şi  disciplină,  relaţii  cu  publicul,  probleme  ale
minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a
avizat  favorabil acest proiect de hotărâre.
 Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre
și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”  
 Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care prezintă
raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  Local  de  studii,  prognoze
economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."     
 Robert  Roman:  “Buna ziua.  Este  vorba  despre  alocarea unei  sume de  bani
pentru promovarea si sustinerea culturii scrise, in sensul alocarii  celor 65 mii lei,
bani existenti in bugetul general de venituri si cheltuieli al municipiului Alba Iulia,
probabil  in  HCL nr.  65/2023,  pentru  a  putea  derula  procedura  de  organizare  si
promovare a culturii scrise prevazuta de HCL nr. 252/2019.”
 Florea Victor Paul: “Am un amendament pentru acest proiect. Vreau sa va spun
ca sunt in aceasta comisie a culturii scrise impreuna cu doamna Bucurestean, doamna
Valcan, domnul Popescu. Inca de la inceput am avut buget similar si nu a mai fost
crescut bugetul pentru aceasta comisie. Si de fiecare data au fost solicitari mai mari
decat am putut noi sa finantam in cultura scrisa. Pe langa aceasta am observat ca in
regulament chiar daca este specificata legea 186/2003, nu erau specificate explicit
anumite  articole  pe  care  noi  putem  sa  finantam.  Si  am  completat  descrierea
proiectului la articolul 1 unde am zis si de editarea de carti, reviste si alte publicatii
din  categoria  celor  prevazute  la  articolul  1  din  legea  186/2003.  Burse  de  studii,
granturi de studii, de calatorie in tara si strainatate conform legii 186/2003 cat si o
crestere cu 20000 lei la bugetul actual. Sper sa sustineti acest amendament.”



 Medrea  Petru  Gabriel:  „Discuții  dacă  mai  aveți?  Nu  sunt.  Supun  la  vot
amendamentul  domnului  consilier  Florea  Victor  Paul.  Cine  este  pentru?  Abțineri?
Împotrivă?”
 „Fiind supus la vot, amendamentul  a fost votat cu 18 voturi pentru Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul, Gavrilă
Paven Ionela, Lupea Ioan Gabriel,  Câmpeanu Vlad Ioana, Marean Claudiu, Medrea
Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa,  Popescu
Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Sergiu Nicolae Vârtei,
Marcela Vâlcan.”

 Medrea  Petru Gabriel:  „Supun la  vot   proiectul  cu amendamentul.  Cine  este
pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind supus la vot, proiectul cu amendamentul  a fost votat cu 18 voturi pentru
Bucureștean Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor
Paul,  Gavrilă  Paven  Ionela,  Lupea  Ioan  Gabriel,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Marean
Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina
Larisa,  Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Sergiu
Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 174/2023 
 
 7. Proiect de hotărâre privind modificarea organigramei și a statului de funcții al
Creșei Municipiului Alba Iulia aflată în subordinea Consiliului local al municipiului
Alba Iulia   
 Se dă cuvântul d-nei Monica Dicoi – director Direcția Creșe –  care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu – președinte comisie  -
care  prezintă  raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru
administraţie  publică  locală,  juridică  şi  disciplină,  relaţii  cu  publicul,  probleme  ale
minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a
avizat  favorabil acest proiect de hotărâre.
 Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre
și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”  

 Monica Dicoi: „Buna ziua. Propunem completarea structurii functionale Cresa
Municipiului Alba Iulia cu doua noi locatii. Cresa Partos si Gheorghe Sincai precum si
infiintarea posturilor necesare pentru functionarea acestora.”
 Medrea Petru Gabriel: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul, Gavrilă Paven
Ionela, Lupea Ioan Gabriel, Câmpeanu Vlad Ioana, Marean Claudiu, Medrea Bogdan,
Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa,  Popescu Antoniu
Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela
Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 175/2023 



 8. Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcții, a organigramei  și a
anexei HCL nr. 7/2022 privind salariile de bază la Clubului Sportiv Municipal Unirea
Alba Iulia aflat în subordinea Consiliului Local al municipiului Alba Iulia
 Se dă cuvântul d-nei Mioara Șușman – șef Serviciu contabilitate, achiziții  Club
Sportiv  Municipal  Unirea  Alba  Iulia  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre  precum și
raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu – președinte comisie  -
care  prezintă  raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru
administraţie  publică  locală,  juridică  şi  disciplină,  relaţii  cu  publicul,  probleme  ale
minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a
avizat  favorabil acest proiect de hotărâre.
 Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre
și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”  

 Mioara  Susman:  “Clubul  Sportiv  Municipal  solicita  modificarea  statului  de
functii si a organigramei si actualizarea grilei de salarizare ca urmare a promovarii in
grad  profesional  a  unui  angajat,  din  inspector  de  specialitate,  gradul  I,  studii
superioare in gradul imediat urmator IA. 
 A doua solicitare. Se muta un post de muncitor calificat de la Compartiment
bazin  olimpic  la  Compartiment  administrativ  deoarece  avem  nevoie  pentru  baza
sportiva de la Oarda de Jos. Si transformarea unui post de muncitor calificat  fochist
in muncitor calificat electrician. Si actualizarea grilei conform anexei 3.”
 Medrea Petru Gabriel: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul, Gavrilă Paven
Ionela, Lupea Ioan Gabriel, Câmpeanu Vlad Ioana, Marean Claudiu, Medrea Bogdan,
Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa,  Popescu Antoniu
Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela
Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 176/2023
 
 9.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Regulamentului  pentru  organizarea
evenimentului ,, Nunta de Aur” dedicat persoanelor care împlinesc 50 de ani de căsătorie
precum și alocarea sumelor aferente din bugetul local, capitolul ,,Asistenţă Socială”   
 Se dă cuvântul d-nei Delia Cristescu – director Direcția Creșe  – care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul d-nei Corina Rotar care prezintă raportul de avizare din partea
Comisiei  Consiliului  local  pentru  activități  științifice,  învățământ,  cultură,  sănătate,
protecție socială, culte, sport, agrement, turism și protecția copilului.
 Corina Rotar: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 
 Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care prezintă
raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-



sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 
 Delia  Cristescu:  ”Proiectul  se  refera  la  un  regulament  conform  caruia
organizam Nunta de aur. Acest proiect aduce doua noutati. Crestem suma de la 50 mii
la 75 mii. Anul trecut am fost la maxim.
 Medrea Petru Gabriel: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul, Gavrilă Paven
Ionela, Lupea Ioan Gabriel, Câmpeanu Vlad Ioana, Marean Claudiu, Medrea Bogdan,
Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa,  Popescu Antoniu
Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela
Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 177/2023  

 10. Proiect de hotărâre privind  aprobarea scoaterii din funcţiune şi casării unor
obiecte de inventar şi mijloace fixe  
 Se  dă  cuvântul  d-lui  Daniel  Stan  –  director  Direcția  tehnică   care  prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul de
avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi
privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 
 Daniel  Stan:  ”Este  vorba de aprobarea scoaterii  din funcţiune şi  casării  unor
obiecte de inventar şi mijloace fixe. In urma inventarierii anuale aferente anului 2022 s-a
constatat ca in patrimoniul UAT exista obiecte de inventar si mijloace fixe uzate pentru
care s-a facut propunerea de scoatere din functiune si casarea lor.”   
 Medrea Petru Gabriel: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul, Gavrilă Paven
Ionela, Lupea Ioan Gabriel, Câmpeanu Vlad Ioana, Marean Claudiu, Medrea Bogdan,
Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa,  Popescu Antoniu
Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela
Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 178/2023   
 
 11. Proiect de hotărâre privind ajustarea tarifelor prevăzute în Contractul de
delegare a gestiunii  prin concesiune a serviciului  public de salubrizare  stradală  și
deszăpezire în Municipiul Alba Iulia nr. 95547/2018 
 Se  dă  cuvântul  d-nei  Iuliana  Bâldea  –  consilier  Serviciul  întreținerea



domeniului public și privat – care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de
specialitate.
 Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care prezintă
raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-
sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 
 Iuliana Bâldea: ”Buna ziua. Proiectul nr. 11 are ca subiect ajustarea preturilor
cu  indicele  preturilor  de  consum pentru  serviciile  de  concesiune  a  serviciilor  de
salubrizare  stradala  si  deszapezire  in  municipiul  Alba  Iulia.  S-a  solicitat  aceasta
ajustare conform ordinului ANRSC nr. 640/2022, modificat prin ordinul presedintelui
ANRSC 201/2023. Se incadreaza aceasta cerinta concesionarului Polaris, la art. 33
alin 5 din ordinul presedintelui ANRSC 201.”
 Sergiu Nicolae Vartei: “Am o intrebare. Cand am mai majorat?”
 Iuliana Baldea: “Anul trecut in iulie si cu incepere de la 1 august au majorat
tarifele. Ei au dreptul acum cel putin odata la trei luni. Au solicitat in martie. Metoda
de calcul a fost gresita.”
 Sergiu Nicolae Vartei: “Si anul trecut in iunie sau iulie?”
 Iuliana Baldea: “In iulie.”
 Sergiu Nicolae Vartei: “S-au ajustat tot cu indicele de inflatie sau a fost o alta
majorare?”
 Iuliana Baldea: “Tot asa. Ajustam.”
 Sergiu Nicolae Vartei: “Ok. Am inteles. Multumesc.”
 Medrea Petru Gabriel: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul, Gavrilă Paven
Ionela, Lupea Ioan Gabriel, Câmpeanu Vlad Ioana, Marean Claudiu, Medrea Bogdan,
Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa,  Popescu Antoniu
Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela
Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 179/2023 

Părăsește ședința domnul consilier Sandu Cornel Stelian.
 

 12. Proiect de hotărâre privind acordul cu privire la utlizarea unei suprafețe de
teren destinată cadavrelor în contextul evoluției unui focar de Pestă Porcină Africană
pe raza administrativ-teritorială a UAT Alba Iulia 
 Se dă cuvântul  d-lui  Vasile  Bereș – șef  Serviciu administrare piețe,  târguri,
câini  fără  stăpân  –  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre  precum  și  raportul  de
specialitate. 
 Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul de
avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi
privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.



 Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 
 Vasile Bereș: ”Buna ziua. Proiectul solicita acordul domniilor dumneavoastra
pentru utilizarea unei suprafete de teren in cazul aparitiei unui focar de pesta porcina
africana in perimetrul UAT Alba Iulia. Solicitarea vine din partea Centrului local  de
combatere a bolilor din subordinea Prefecturii. Am obtinut avizele necesare pentru
suprafata respectiva de teren din partea APM, DSP si DSV Alba.”
 Medrea Petru Gabriel: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul, Gavrilă Paven
Ionela, Lupea Ioan Gabriel, Câmpeanu Vlad Ioana, Marean Claudiu, Medrea Bogdan,
Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa,  Popescu Antoniu
Emil, Rotar Corina,  Stanciu Alin, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 180/2023   

 13. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice –
faza Studiu de Fezabilitate cu elemente DALI și a indicatorilor tehnico-economici
pentru  obiectivul  de  investiții  „Creșterea  eficienței  energetice  și  a  gestionării
inteligente a energiei în infrastructura de iluminat public în Municipiul Alba Iulia”.
 Se  dă cuvântul d-nei Maria Seeman  - manager public – care prezintă proiectul
de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care prezintă
raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-
sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 
 Maria  Seeman:  ”Este  vorba  de  un  proiect  prin  care  se  aproba  indicatorii
tehnico-economici la faza SF cu elemente Dali pentru etapa 2 de obtinere a cererii de
finantare in cadrul programului de iluminat public prin AFM. La prima etapa, anul
trecut  cand ati aprobat devizul general,  a fost castigat proiectul. A trecut in cea de a
doua etapa si urmeaza sa il depunem  la faza de documentatie tehnico-economica. Nu
s-au modificat sumele. Sunt aceleasi aprobate. A fost atasat in documentatie si strazile
unde se intervine.”
 Medrea Petru Gabriel: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul, Gavrilă Paven
Ionela, Lupea Ioan Gabriel, Câmpeanu Vlad Ioana, Marean Claudiu, Medrea Bogdan,
Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa,  Popescu Antoniu
Emil, Rotar Corina,  Stanciu Alin, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 181/2023   



 14. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local Alba
Iulia nr. 399 din 2015
 Se  dă cuvântul d-nei Maria Seeman  - manager public – care prezintă proiectul
de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu – președinte comisie  -
care  prezintă  raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru
administraţie  publică  locală,  juridică  şi  disciplină,  relaţii  cu  publicul,  probleme  ale
minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a
avizat  favorabil acest proiect de hotărâre.
 Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre
și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”  
 Maria Seeman: ”Este vorba de modificarea HCL nr. 399/2015 care propune
incheierea  unui  contract  de  comodat  in  spatiul  de  la  Academia  Doamnelor  cu
Asociatia Speromax. Proiectul presupune prelungirea contractului pana in 30 iunie
2026.”
 Medrea Petru Gabriel: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul, Gavrilă Paven
Ionela, Lupea Ioan Gabriel, Câmpeanu Vlad Ioana, Marean Claudiu, Medrea Bogdan,
Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa,  Popescu Antoniu
Emil, Rotar Corina,  Stanciu Alin, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 182/2023  

 15. Proiect de hotărâre privind deplasarea delegației municipiului Alba Iulia în
orașul Fontainebleau din Franța în perioada 17-24 mai 2023 
 Se prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care prezintă
raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-
sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 
 Maria  Seeman:  ”Deplasarea  la  Fontainebleau  a  unei  delegatii  din  partea
municipiului Alba Iulia.  Fata de materialele inaintate domniilor dumneavoastra au
intervenit cateva modificari. Respectiv perioada de deplasare   a delegatiei, in loc de
17 – 24 mai 2023 este 18 – 24 mai deoarece nu se  va mai deplasa cu autocarul, asa
cum a  fost  discutat  initial  ci  va  fi  o  deplasare  cu  avionul.  Delegatia  Primariei,
Consiliului local si reprezentanti ai aparatului propriu al primarului vor participa la
Zilele internationale, la dezbaterile cu celelalte orase infratite  cu Fontainebleau. Si
totodata vor  prezenta din punct de vedere al dezvoltarii urbane – Alba Iulia oras al
viitorului.  Deci,  la  art.  1  se  modifica perioada.  La art.  2  completam proiectul  cu
persoanele alesi locali care vor participa. Respectiv domnul Gabriel Plesa – primar,
domnul Popescu Emil – viceprimar, doamna consilier Bucurestean Narcisa, domnul
consilier  Alin  Stanciu  si  domnul  consilier  Sandu Cornel  Stelian.  Iar  din  aparatul



propriu vor participa trei persoane.”
 Medrea Petru Gabriel: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul
cu  modificarile  propuse  de  doamna  Maria  Seeman.  Cine  este  pentru?  Abțineri?
Împotrivă?”
 „Fiind supus la vot, proiectul cu modificările a fost votat cu 16 voturi pentru
Bucureștean Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor
Paul, Gavrilă Paven Ionela, Lupea Ioan Gabriel, Câmpeanu Vlad Ioana, Marean Claudiu,
Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa,
Popescu Antoniu Emil,  Rotar Corina,   Stanciu Alin, Sergiu Nicolae Vârtei,  Marcela
Vâlcan și o abținere Lupea Ioan Gabriel.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 183/2023  

55.  Proiect  de hotărâre  privind participarea Municipiului  Alba Iulia  în  cadrul
proiectului  “În  natură  suntem acasă!”,  propus  spre  finanțare  în  cadrul  Programului
vizând educația și  conștientizarea publicului privind protecția mediului,  gestionat  de
Administrația Fondului pentru Mediu (AFM), în parteneriat cu Asociația RIȚA TIȚA și
Școala Gimnazială AVRAM IANCU din Alba Iulia
 Se prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care prezintă
raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-
sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 
 Medrea Petru Gabriel: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul, Gavrilă Paven
Ionela, Lupea Ioan Gabriel, Câmpeanu Vlad Ioana, Marean Claudiu, Medrea Bogdan,
Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa,  Popescu Antoniu
Emil, Rotar Corina,  Stanciu Alin, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 184/2023 

 Crina Dumitrescu: „Va rog sa imi permiteti sa prezint proiectul nr. 16 si nr. 52.” 
 16. Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării proiectului „Realizarea
infrastructurii  pentru biciclete  in  Municipiul  Alba  Iulia-  zona  MAMUT”  finanțat  în
cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență, Componenta 10 - Fondul Local și
înființarea Unității de Management a Proiectului.
 Se dă cuvântul  d-nei Crina Dumitrescu – director Direcția Programe – care
prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care prezintă
raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-
sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu



avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 
 Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul de
avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi
privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 
 Crina  Dumitrescu:  ”Este  vorba  de  proiectul  “Realizarea infrastructurii  pentru
biciclete in Municipiul Alba Iulia- zona MAMUT”, finantat prin PNRR, care initial am
venit la un moment dat in 2021 cu o hotarare prin care s-a aprobat participarea. Atunci ati
aprobat indicatorii si cererea de finantare cu valori eligibile. A mai intervenit la un moment
dat o modificare ca urmare a unor clarificari legate de continutul tehnic. Si acum, pentru
implementarea acestui proiect  avem nevoie de o structura organizatorica. De aceea, in
spate aveti o anexa cu o structura de personal, cu un regulament de functionare.”
 Sergiu Nicolae Vartei: “Acesta era proiectul cu cinci posturi?”
 Crina Dumitrescu: “Da. De la inceput asa a fost proiectul.”

Medrea Petru Gabriel: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul, Gavrilă Paven
Ionela, Lupea Ioan Gabriel, Câmpeanu Vlad Ioana, Marean Claudiu, Medrea Bogdan,
Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa,  Popescu Antoniu
Emil, Rotar Corina,  Stanciu Alin, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 185/2023

 52. Proiect de hotărâre privind modificarea HCL nr. 477/2021 - ”O Nouă Viață în
Lumea Nouă”.   
 Se dă cuvântul  d-nei Crina Dumitrescu – director Direcția Programe – care
prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care prezintă
raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  Local  de  studii,  prognoze
economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."   
 Crina Dumitrescu:  ”Este o completare a unei hotarari  pentru implementarea
proiectului  „O  noua  viata  in  Lumea  Noua”.  Ca  urmare  a  aprobarii  a  unui  act
aditional, se propune completarea echipei de formare cu un responsabil cursuri de
formare.”

Medrea Petru Gabriel: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul, Gavrilă Paven
Ionela, Lupea Ioan Gabriel, Câmpeanu Vlad Ioana, Marean Claudiu, Medrea Bogdan,
Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa,  Popescu Antoniu
Emil, Rotar Corina,  Stanciu Alin, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”



 S-a adoptat Hotărârea nr. 186/2023

 Medrea Bogdan: “La acest proiect nu voi participa la dezbatere si la vot.”
 17. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării la finanțarea obiectivului
”Extindere  rețele  electrice  de  distribuție  pentru  alimentare  locuințe  și  obiective
sociale  în  zona  Gheorghe  Șincai  din  municipiul  Alba  Iulia,  județul  Alba  ”  și
aprobarea indicatorilor tehnico-economici
 Se dă cuvântul  d-lui Daniel Stan – director Direcția tehnică – care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care prezintă
raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  Local  de  studii,  prognoze
economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."   
 Daniel Stan:  ” Este vorba de aprobarea participării la finanțarea obiectivului
”Extindere  rețele  electrice  de  distribuție  pentru  alimentare  locuințe  și  obiective
sociale în zona Gheorghe Șincai. Valoarea totala este de 1485832.21 inclusiv TVA,
respectiv 1248604.38 fara TVA. Valoarea investitiei 50% buget local, 50% Electrica.”

Medrea Petru Gabriel: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul, Gavrilă Paven
Ionela, Lupea Ioan Gabriel,  Câmpeanu Vlad Ioana, Marean Claudiu,  Medrea Petru
Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa,  Popescu Antoniu Emil,  Rotar
Corina,  Stanciu Alin, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan. Domnul consilier Medrea
Bogdan nu a participat la dezbatere și la vot”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 187/2023

Daniel Stan: “O rugaminte. Daca imi permiteti sa prezint si proiectul nr. 51.”
 51.  Proiect  de  hotărâre  privind  modicicarea  și  completarea  Hotărârii
Consiliului local al municipiului Alba Iulia nr. 358/2022 privind aprobarea devizului
general actualizat și aprobarea categoriilor de cheltuieli  finanțate de la bugetul local
pentru proiectul ”extindere rețea canalizare și apă pe străzile: Azur, Zenit, Albatros,
Uranus, Orizont 3, Orizont 4, Orizont 6, Orizont 9, Orizont 10, Orizont 16, Orizont
21, Orizont 23, Orizont 24, Orizont 25, Orizont 26” aprobat la finanțare la secțiunea
”Dezvoltare  teritorială”  -  ”Lucrări  publice”  -  în  cadrul  Programului  Național  de
Investiții Anghel Saligny”. 
 Se dă cuvântul  d-lui Daniel Stan – director Direcția tehnică – care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care prezintă
raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  Local  de  studii,  prognoze
economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu



avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."   
 Daniel  Stan:  ”Este  vorba  de  modificarea  HCL nr.  358/2022  si  a  devizului
actualizat. Suma este aceeasi. Numai trebuie impartita in partea de canal, partea de
apa.”
 Medrea Petru Gabriel: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul, Gavrilă Paven
Ionela, Lupea Ioan Gabriel, Câmpeanu Vlad Ioana, Marean Claudiu, Medrea Bogdan,
Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa,  Popescu Antoniu
Emil, Rotar Corina,  Stanciu Alin, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 188/2023 

 18. Proiect de hotărâre privind modificarea componenței Comisiei Locale de
Ordine Publică constuită la nivelul municipiului Alba Iulia 
  Se dă cuvântul d-lui Ciprina Hârceagă – șef Serviciu Poliția locală – care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu – președinte comisie  - care

prezintă  raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru
administraţie publică locală, juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale
minorităţilor,  apărarea  ordinii  publice,  respectarea  drepturilor  şi  libertăţilor
cetăţeneşti a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre.

 Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre și
nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”  

 Ciprian  Hârceagă:  ”Modificarea  componenței  Comisiei  Locale  de  Ordine
Publică constuită la nivelul municipiului Alba Iulia. In luna aprilie 2022 s-a pensionat
domnul  Voda.  Ulterior  a  fost  examenul  de  ocupare  a  acelei  functii  si  ulterior
dispozitia de numire in functie. Drept urmare, fiind numit in functia de sef serviciu
Politia  locala,  urmeaza  sa  fac  parte   din  comisia  de  ordine  publica  si  siguranta
conform dispozitiilor legii nr. 155/2010.”
 Medrea Petru Gabriel: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul, Gavrilă Paven
Ionela, Lupea Ioan Gabriel, Câmpeanu Vlad Ioana, Marean Claudiu, Medrea Bogdan,
Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa,  Popescu Antoniu
Emil, Rotar Corina,  Stanciu Alin, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 189/2023 

 19. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de Ordine și Siguranță Publică
al Poliției locale a Municipiului Alba Iulia, pentru anul 2023
 Se dă cuvântul d-lui Ciprina Hârceagă – șef Serviciu Poliția locală – care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.



 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu – președinte comisie  -
care  prezintă  raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru
administraţie  publică  locală,  juridică  şi  disciplină,  relaţii  cu  publicul,  probleme  ale
minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a
avizat  favorabil acest proiect de hotărâre.
 Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre
și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”  
 Ciprian Hârceagă: ”Este vorba de acel plan  care este anexa si parte integranta din
proiect. L-am inmanat domnilor consilieri la o sedinta anterioara.”
 Medrea Petru Gabriel: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul, Gavrilă Paven
Ionela, Lupea Ioan Gabriel, Câmpeanu Vlad Ioana, Marean Claudiu, Medrea Bogdan,
Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa,  Popescu Antoniu
Emil, Rotar Corina,  Stanciu Alin, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 190/2023 

 Medrea Petru Gabriel: ”Vă propun să facem o pauză de 10 minute.”
 Medrea  Petru  Gabriel:  ”Reluăm  ședința.  În  sală  sunt  prezenți  18  consilieri.
Lipsește domnul consilier Ioan Fulea, domnul consilier Lupea Ioan Gabriel, domnul
consilier Raul Sebastian Tudorașcu.
 Urmează proiectul nr. 22.”

 22. Proiect de hotărâre privind aprobarea investiției propusă prin documentația
tehnică:  "CONSTRUIRE STRUCTURI SUPORT PENTRU STAȚII DE BAZA ȘI
INSTALARE ECHIPAMENTE DE TELEFONIE MOBILĂ" - Municipiul Alba Iulia,
Str. MIHAI VITEAZU, nr. 31, județul Alba 
 Se dă cuvântul d-lui Alexandru Damian – arhitect șef  -   care prezintă proiectul de
hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul d-lui  Marius Filimon care prezintă raportul de avizare din partea
Comisiei Consiliului local  de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor
publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi
de arhitectură.
 Marius Filimon: ”Comisia  a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și  nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 
 Alexandru Damian: ”Este vorba de construirea unei alte structuri suport pentru
o statie de baza. De data aceasta intr-o zona intens populata, fix pe acoperisul Casei
de  Cultura  a  Sindicatelor.  Exact  acelasi  obiectiv  similar  cu  celelalte  din  Micesti,
Lalelelor. In fata blocurilor M1, M5 si a Facultati de Teologie.”
 Medrea Petru Gabriel: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat cu 13 voturi  pentru Bucureștean
Narcisa  Ioana,  Marius Filimon, Florea Victor  Paul,  Horșa Ionuț,  Marean Claudiu,



Medrea Bogdan,  Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa,
Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu, Marcela Vâlcan, 2 abțineri Sergiu
Nicolae  Vârtei,  Dumitru  Nicolae  Alexandru  și  3  voturi  împotrivă  Gavrilă  Paven
Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Popescu Antoniu Emil.” 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 191/2023 

 23. Proiect de hotărâre  privind aprobarea investiției propusă prin documentația
tehnică:  "CONSTRUIRE STRUCTURI SUPORT PENTRU STAȚII DE BAZA ȘI
INSTALARE ECHIPAMENTE DE TELEFONIE MOBILĂ" - Municipiul Alba Iulia,
Bulevardul ÎNCORONĂRII, nr. 3, județul  Alba
 Se dă cuvântul d-lui Alexandru Damian – arhitect șef  -   care prezintă proiectul de
hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul d-lui  Marius Filimon care prezintă raportul de avizare din partea
Comisiei Consiliului local  de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor
publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi
de arhitectură.
 Marius Filimon: ”Comisia  a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și  nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 
 Alexandru Damian: ”Acelasi obiectiv de data aceasta pe o cladire in zona garii
Alba Iulia. Adiacent Oficiului Postal de la gara. Este o zona nepopulata in acest caz.”
 Medrea Petru Gabriel: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu   14 voturi pentru  Bucureștean
Narcisa Ioana,  Marius Filimon, Florea Victor Paul,  Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț,
Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean
Sabina Larisa,  Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu,  Marcela Vâlcan, 2
voturi împotrivă Gavrilă Paven Ionela, Popescu Antoniu Emil  și 2 abțineri Dumitru
Nicolae Alexandru, Sergiu Nicolae Vârtei.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 192/2023  

 24. Proiect de hotărâre privind aprobarea investiției propusă prin documentația
tehnică:  "AMPLASARE STAȚIE FIXĂ TELEFONIE MOBILĂ" - Municipiul Alba
Iulia, Bd-ul REVOLUȚIEI 1989, nr. 85, Bl. MV7,  județul Alba 
 Se dă cuvântul d-lui Alexandru Damian – arhitect șef  -   care prezintă proiectul de
hotărâre precum și raportul de specialitate. 
 Alexandru Damian: ”Amplasarea unei antene  pe blocul MV7. Aici va trebui sa
spun doua cuvinte. Votul  comisiei a fost nefavorabil. Trei voturi, o abtinere, un vot
favorabil. In contextul  in care blocul MV7 a fost proaspat reabilitat termic si este
inca  in  garantie,  prin  aceste  lucrari  se  va  pierde  garantia  pe  care  o  avem de  la
constructor pentru aceste lucrari. Suta la suta se pierde garantia lucrarilor daca se va
amplasa aceasta antena.”
 Medrea Bogdan: „Nu putem sa obligam operatorul de telefonie sa refaca cu
firma cu care are in garantie?”



 Alexandru Damian: „Nu stiu. Nu stiu ce va zice constructorul dar puteti pune
o conditie. O transmit mai departe.”
  Medrea Petru Gabriel: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 1 vot pentru Medrea Bogdan, 10
voturi  împotrivă  Oltean  Sabina  Larisa,  Popescu  Antoniu  Emil,  Marius  Filimon,
Florea Paul Victor, Bărbuleț Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae
Alexandru, Claudiu Marean, Alin Stanciu, Nanu Dana Elisabeta  și 7 abțineri Sandu
Cornel  Stelian,  Corina  Rotar,  Medrea  Petru  Gabriel,  Ionuț  Horșa,  Sergiu  Nicolae
Vârtei, Gavrilă Paven Ionela, Marcela Vâlcan.”
 Marcel Jeler: ”Nu a trecut proiectul.”

 Sergiu Nicolae Vartei: “Domnul secretar! Sa se consemneze. La acest proiect
nu voi participa la dezbatere si la vot.”
 25.  Proiect  de hotărâre  privind  aprobarea Planului  Urbanistic  Zonal  pentru:
,,CONSTRUIRE  LOCUINȚE  COLECTIVE  CU  SPAȚII  COMERCIALE  LA
PARTER  ȘI  PARCELARE  TEREN”  -  Municipiul  Alba  Iulia,  Strada  CALEA
MOȚILOR, Nr. 217, județul Alba 
 Se dă cuvântul d-lui Alexandru Damian – arhitect șef  -   care prezintă proiectul de
hotărâre precum și raportul de specialitate. 
 Alexandru Damian: ”Suntem in zona spre Micesti, pe Calea Motilor, adiacent
magazinului  Peny  care  a  fost  proaspat  edificat.  Fix  pe  terenul  adiacent  acestui
magazin este o parcela lunga de la Calea Motilor pana la strada Sliven. Este compusa
din doua unitati teritoriale. La strada Calea Motilor este o zona mixta. Intre Calea
Motilot si strada Lipova este zona mixta. Iar in spatele acestui mijloc de teren este o
zona  pentru  locuinte  individuale  si  semicolective.  Prin  acest  PUZ  se  propune
construirea a doua corpuri de locuinte colective la Calea Motilor si strada la Lipova,
ramanand  ca  terenul  dintre  strada  Lipova  si  strada  Sliven  sa  fie  edificat  ulterior
pentru locuinte individuale si semicolective. Din punct de vedere urbanistic, terenul
raspunde tuturor normelor tehnice.  A trecut  prin comisia de urbanism. Locuintele
respecta regulamentul privind investițiile publice, respecta accesurile. Si din  avizele
pe care le-am analizat, toate sunt favorabile. Exista acordul magazinului Peny pentru
accesul din parcarea magazinului. Din punct de vedere tehnic si legal respecta toate
prevederile urbanistice din zona. Comisia favorabil 2 voturi, 3 voturi de abținere.” 
 Medrea Petru Gabriel: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 9 voturi pentru Popescu Antoniu
Emil,  Medrea  Petru  Gabriel,  Florea  Paul  Victor,  Bucureștean  Narcisa  Ioana,  Alin
Stanciu, Câmpeanu Vlad Ioana, Gavrilă Paven Ionela, Medrea Bogdan, Ionuț Horșa și 8
abțineri  Dumitru  Nicolae  alexandru,  Marius  Filimon,  Marean  Claudiu,  Nanu  Dana
Elisabeta, Oltean Sabina Larisa, Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian, Marcela Vâlcan.”

Marcel Jeler: „Nu redactam hotarare.”

 26.  Proiect  de hotărâre  privind aprobarea Planului  Urbanistic  Zonal  pentru:
,,EXTINDERE  PE  VERTICALĂ  CU  UN  NIVEL  PENTRU  CLĂDIRE  DE



SERVICII  LA PARTER  ȘI  APARTAMENTE”  -  Municipiul  Alba  Iulia,  Strada
FREDERIC MISTRAL, Nr. 3A, județul Alba  - proiectul este retras de pe ordinea de
zi. 
 
 27.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea Planului  Urbanistic  Zonal  pentru:
,,CONSTRUIRE  PARCARE  SUPRAETAJATĂ  A  SPITALULUI  JUDEȚEAN  DE
URGENȚE ALBA” - Municipiul Alba Iulia, Strada Transilvaniei, FN, județul Alba 
 Se dă cuvântul d-lui Alexandru Damian – arhitect șef  -   care prezintă proiectul de
hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul d-lui  Marius Filimon care prezintă raportul de avizare din partea
Comisiei Consiliului local  de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor
publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice
şi de arhitectură.
 Marius Filimon: ”Comisia  a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și  nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 
 Alexandru Damian: ”Este un PUZ care in final a obtinut toate avizele si este
propus pentru a fi aprobat. In zona Spitalului Judetean, pe ternul care a fost pus la
dispozitie  Consiliului  Judetean  pentru  spital,  de  catre  Municipiul  Alba  Iulia.  Se
propune construirea unei parcari supraetajate formata din subsol, parter si doua etaje,
cu un maxim de locuri de parcare de 100 de locuri. 99 locuri de parcare. Din cate am
inteles de la colegii arhitecti care au realizat acest PUZ, parterul existent o sa fie
pentru locuitorii din zona. Deci o sa fie parcari publice.  Etajul o sa fie pentru medici
si celalalt etaj o sa fie pentru pacientii care vin la spital. Subsolul o sa fie subsol
tehnic. Inca nu stiu care o sa fie destinatia lui. In zona sunt undeva la 50 locuri de
parcare. Se propune dublarea acestor locuri de parcare.”
 Sergiu Nicolae Vartei: „Eu am o intrebare. Din punct de vedere urbanistic era o
problema daca se faceau patru etaje? Se construia mai mult?”
 Alexandru Damian: „Era o problema legata de vecinatate. Desi, acest regim de
inaltime este cu etajul doi retras. Pentru ca este o vecinatate destul de apropiata fat de
policlinica iar zona aceasta pe care o vedeti cu linie, este un etaj retras tocmai pentru
a permite iluminarea naturala.”
 Sergiu Nicolae Vartei: „Deci, nu se putea face mai inalt?”
 Alexandru Damian: „Nu se putea.”
 Plesa Gabriel: „Domnule arhitect! Dar este o structura metalica acolo.”
 Alexandru Damian:  „Este  o structura.  Nu stim in momentul  de fata  daca e
metalica sau o sa fie pe cadre de beton. Din imaginile pe care le-am primit de la
proiectant se propune o structura care o sa fie placata cu caramida.”
 Plesa Gabriel: „Parerea mea. Dublam locurile de parcare. Dar ma asteptam  sa
fie macar un 150 – 200 locuri, avand in vedere cata nevoie este acolo. Mai este un
etaj care este pentru personalul spitalului. Deci, acelea nu vor sa fie pentru public. Ati
zis ca pentru locuitorii din zona. Nu! Nu! Sunt parcari publice pentru toti locuitorii.
Nu sunt rezidentiale. Asta sa fim bine intelesi.  Iar sus pentru pacientii care vin la
spital. Cum se face delimitarea acestei functiuni? Se spune ceva? Adica, cum ii spui
pacientului sa urce sus?”
 Alexandru Damian: „Prin proiectul tehnic, fiecare etaj al parcarii va fi destinat



cuiva. Probabil o sa intre cu o cartela. Acesta este un detaliu la care nu am cum sa va
raspund acum.”
 Plesa Gabriel: „Imi spun parerea. Eu nu votez. M-as fi bucurat sa fie macar 150
locuri de parcare din 50 care le avem acum. Imi spuneti de acel iluminat natural. Da-
o incolo de treaba!  E o zona de blocuri.  Puteai  sa faci  un P + 4 retras.  Tot mai
castigam cateva zeci  de locuri.  La fel  ca  si  Turturica.  Numai  pe verticala  putem
castiga.”
 Sergiu  Nicolae  Vartei:  „În  primul  rand  trebuie  sa  se  discute  cu  Consiliul
Judetean sa vedem daca se doreste.”
 Alexandru Damian: „Numarul de locuri maxim este dat de ordinul 119 privind
sanatatea populatiei, unde adiacent spitalelor nu ai voie sa faci parcari cu mai mult de
100 locuri decat  daca le pui la o distanta mai mare de 50 metri. Asta e limita maxima
de locuri de parcare.”
 Medrea Petru Gabriel: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat  cu 18 voturi pentru Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul, Gavrilă
Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Marean Claudiu, Medrea Bogdan,
Medrea  Petru  Gabriel,  Nanu  Dana  Elisabeta,  Oltean  Sabina  Larisa,  Popescu  Emil
Antoniu,  Corina  Rotar,  Sandu  Cornel  Stelian,  Alin  Stanciu,  Sergiu  Nicolae  Vârtei,
Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 193/2023  

 28.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Planului Urbanistic  Zonal  pentru:
,,MODIFICARE REGLEMENTARI URBANISTICE” - Municipiul Alba Iulia, Strada
Gheorghe Doja, Nr. 107A, Județul Alba, C.F. nr. 107508  Alba Iulia 
 Se dă cuvântul d-lui Alexandru Damian – arhitect șef  -   care prezintă proiectul de
hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul d-lui  Marius Filimon care prezintă raportul de avizare din partea
Comisiei Consiliului local  de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor
publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi
de arhitectură.
 Marius Filimon: ”Comisia  a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și  nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 
 Alexandru Damian: ”PUZ pentru modificare  reglementari urbanistice strada
Gheorghe Doja. Suntem in zona L3A unde distanta maxima, frontul minim la strada
reglementat de legislatia nationala si regulamentul local de urbanism este de 12 metri.
Exista o constructie pe care beneficiarul doreste sa o extinda. Sa demoleze o parte si
sa extinda, doar ca  nu are frontul de 12 metri. Prin acest PUZ se propune o derogare
de la regula respectiva. PUG-ul o permite daca stanga si dreapta avem constructii
existente. De asemenea, retragerea de 3 metri fata de limita laterala se propune a fi
restransa la doi metri, in contextul in care se permite accesul masinilor de pompieri
sau a furtunului de pompieri in caz de incendiu pana la obiectiv.”
 Medrea Petru Gabriel: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul.



Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat  cu 18 voturi pentru Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul, Gavrilă
Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Marean Claudiu, Medrea Bogdan,
Medrea  Petru  Gabriel,  Nanu  Dana  Elisabeta,  Oltean  Sabina  Larisa,  Popescu  Emil
Antoniu,  Corina  Rotar,  Sandu  Cornel  Stelian,  Alin  Stanciu,  Sergiu  Nicolae  Vârtei,
Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 194/2023
  
 29.  Proiectul  de  hotărâre  privind aprobarea Planului  Urbanistic Zonal pentru:
"REGLEMENTARE ZONA LOCUINȚE COLECTIVE ȘI ZONA DOTĂRI/SERVICII”
- Municipiul Alba Iulia, Strada COSTACHE NEGRUZZI, FN, județul Alba
 Se dă cuvântul d-lui Alexandru Damian – arhitect șef  -   care prezintă proiectul de
hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul d-lui  Marius Filimon care prezintă raportul de avizare din partea
Comisiei Consiliului local  de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor
publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi
de arhitectură.
 Marius Filimon: ”Comisia  a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și  nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 
 Alexandru Damian: ”Suntem in zona adiacenta raului Ampoi, unde intr-o zona
mixta cu regim de inaltime P + 3 se propune realizarea unui ansamblu de locuinte
colective si dotarile aferente. Prin acest PUZ se propun trei corpuri de cladire avand
un regim maxim de inaltime  P + 5. Corpul de la strada Costache Negruzzi – P + 4
regim de inaltime. Un corp intermediar P + 4 si P + 5. La nordul ansamblului este
propusa o zona pentru dotari. O parte din lot este pentru birouri, parter si trei etaje si o
alta parte, parc si o gradinita in regim privat, ca dotare publica pentru noul ansamblu
rezidential. Prin aceasta documentatie de urbanism se propune si o derogare de la
documentatiile de urbanism aprobate. Adica, de la PUG cu cresterea regimului maxim
de inaltime cu doua etaje in zona respectiva. Trebuie sa precizez ca zona aceasta este
o zona in continua dezvoltare. Nu are vecinatati, locuinte individuale. Si vecinatatea
de la nord este fix un ansamblu pentru locuinte colective cu regim de inaltime P + 3.
Este  una  dintre  documentatiile  de  urbanism  care  a  fost  apreciata  in  comisia  de
urbanism.”
 Dumitru Nicolae Alexandru: „Prin autorizatie se poate obliga dezvoltatorul ca
mai intai sa construiasca gradinita si dupa aceea cladirile?”
 Alexandru  damian:  „Anexat  acestui  PUZ   este  un  plan  de  dezvoltare  a
investitiei  unde  dezvoltatorul  a  propus  consiliului  local  ca  dezvoltarea  acestui
ansamblu sa fie etapizata.”
 Dumitru Nicolae Alexandru: „Cartierul este fosrte nou si o gradinita ar fi foarte
importanta.”
 Sergiu Nicolae Vartei:  „Nu ai  cumva varianta  cu  ceea  ce  se  poste  construi
acum?”
 Alexandru Damian: „Ceea ce se poate construi acum este un regim de inaltime



P + 3.”
 Medrea Petru Gabriel: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat cu  13 voturi  pentru  Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Florea Victor Paul, Gavrilă Paven Ionela,
Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru
Gabriel, Nanu Dana Elisabeta,  Popescu Emil Antoniu,   Alin Stanciu, Sergiu Nicolae
Vârtei și 5 abțineri  Marius Filimon, Oltean Sabina Larisa, Corina Rotar, Sandu Cornel
Stelian, Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 195/2023
 
 30.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Planuui  Urbanistic

Zonal ,,MODIFICARE P.U.Z APROBAT PRIN H.C.L. NR. 159 ART. 45 DIN
30.05.2006  ÎN  BAZA  UNUI  AVIZ  DE  OPORTUNITATE  PENTRU
REPOZIȚIONARE STRADA ORIZONT 15”  -  Municipiul  Alba  Iulia,  Strada
ORIZONT 15,  județul Alba 

 Se dă cuvântul d-lui Alexandru Damian – arhitect șef  -   care prezintă proiectul de
hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul d-lui  Marius Filimon care prezintă raportul de avizare din partea
Comisiei Consiliului local  de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor
publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice
şi de arhitectură.
 Marius Filimon: ”Comisia  a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și  nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 
 Medrea Petru Gabriel: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat  cu 18 voturi pentru Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul, Gavrilă
Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Marean Claudiu, Medrea Bogdan,
Medrea  Petru  Gabriel,  Nanu  Dana  Elisabeta,  Oltean  Sabina  Larisa,  Popescu  Emil
Antoniu,  Corina  Rotar,  Sandu  Cornel  Stelian,  Alin  Stanciu,  Sergiu  Nicolae  Vârtei,
Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 196/2023

 Părăsește ședința domnul consilier Marean Claudiu.

 31. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu pentru:
"AMPLASARE  CONSTRUCȚIE  CU  CARACTER  PROVIZORIU  -  CHIOȘC
ÎNGHEȚATĂ" - Municipiul Alba Iulia, Bulevardul REVOLUȚIEI 1989, FN, intre
Blocul A 13 si A 14  
 Se dă cuvântul d-lui Alexandru Damian – arhitect șef  -   care prezintă proiectul de
hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul d-lui  Marius Filimon care prezintă raportul de avizare din partea



Comisiei Consiliului local  de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor
publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice
şi de arhitectură.
 Marius Filimon: ”Comisia  a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și  nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 
 Alexandru Damian: ”Avem un spatiu comercial la parter. Pe domeniul public
adiacent acestui spatiu comercial se propune amplasarea unui chiosc de 3.40/3.20.
rolul acestui PUD este ca ulterior aprobarii lui sa poata fi inchiriat terenul pentru
amplasarea acestui chiosc de inghetata. Valabilitatea sau provizoratul acestui chiosc
va fi de trei ani propusa prin autorizatie.”
 Medrea Petru Gabriel: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat cu  17 voturi  pentru  Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul, Gavrilă
Paven  Ionela,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Horșa  Ionuț,  Medrea  Bogdan,  Medrea  Petru
Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta,  Oltean Sabina Larisa,  Popescu Emil  Antoniu,  Corina
Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 197/2023  

 Părăsește ședința doamna consilier Nanu Dana Elisabeta.

 32.  Proiect  de  hotărâre  privind aprobarea  încheierii  unei  convenţii  de
constituire a drepturilor de uz, servitute și acces la utilitățile publice în favoarea SC
DISTRIBUȚIE ENERGIE ELECTRICĂ ROMÂNIA SA 
 Se dă cuvântul d-lui Mihai Pripon – șef Birou contracte patrimoniu -  care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul de
avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi
privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Mihai Pripon: ”Este vorba de incheierea unei conventii de constituire a dreptului
de uz, servitute si acces la utilitati publice in favoarea Electrica SA, pe o lungime de 80
metri liniari din domeniul public, pentru amplasarea unei retele de alimentare cu energie
electrica.”
 Medrea Petru Gabriel: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat cu  16 voturi  pentru  Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul, Gavrilă
Paven  Ionela,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Horșa  Ionuț,  Medrea  Bogdan,  Medrea  Petru
Gabriel,   Oltean Sabina Larisa,  Popescu Emil  Antoniu,  Corina Rotar,  Sandu Cornel
Stelian, Alin Stanciu, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 198/2023  



 Intră on line doamna consilier Nanu Dana Elisabeta.

 33.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  închirierii  către  Partidul  ALIANȚA
LIBERALILOR ȘI DEMOCRAȚILOR ALBA a unui imobil(construcţie), situat în Alba
Iulia, str.Avram Iancu, nr.1, Bl.Ardealul, demisol 
 Se dă cuvântul d-lui Mihai Pripon – șef Birou contracte patrimoniu -  care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul de
avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi
privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Mihai  Pripon: ”Este vorba de aprobarea inchirierii  unui spatiu  catre Partidul
Alianta  Liberalilor  si  Democratilor  Alba.  Spatiul  este  situat  la  demisolul  blocului
Ardealul,  aici  in  centru.  In  spatele  fostei  cladiri  a  CEC-ului.  Este  un bloc acolo  la
demisol. Acest spatiu a mai fost folosit ca sediu de partid de catre un alt partid – Forta
Nationala, daca nu ma insel.”
 Medrea Petru Gabriel: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat cu  17 voturi  pentru  Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul, Gavrilă
Paven  Ionela,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Horșa  Ionuț,  Medrea  Bogdan,  Medrea  Petru
Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa, Popescu Emil Antoniu, Corina
Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 199/2023  

 34. Proiect de hotărâre privind  aprobarea prelungirii termenului contractului de
închiriere nr.51.322/2019 încheiat între municipiul Alba Iulia și SC BINAL TAP MOB
SRL
 Se dă cuvântul d-lui Mihai Pripon – șef Birou contracte patrimoniu -  care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul de
avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi
privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Mihai Pripon: ”Proiectul nr. 34 si inca cateva dintre ele, prin aceste proiecte va
supunem aprobarii prelungirea unor contracte de inchiriere care au fost incheiate in baza
unor licitatii publice in 2019 pentru amplasarea unor chioscuri de inghetata. Aici este
vorba de un chiosc amplasat in Parcul Unirii, langa fantana arteziana. Locatia nr. 2.
Pretul de pornire la toate acestea a fost de 100 euro/luna pe locatie.  Pentru aceasta
locatie pretul de adjudecare este de 480 euro/luna.”
 Sergiu Nicolae Vartei: „Eu as face un amendament la aceste proiecte. Bine. O sa



fac la fiecare in parte. Dar principiul este acelasi. Sa prelungim doar cu un an termenul
de valabilitate al contractului. Ca sa fim consecventi si ca sa acordam un termen pentru
a face procedura de licitatie.”
 Mihai Pripon: „Cum sa va spun? Consecventa a fost in sensul acesta. La toate
contractele de inchiriere, care de cand este consiliul acesta local, toate au fost prelungite
cu o perioada egala cu perioada initiala. Au fost prelungite  pe o perioada mai scurta
contractele de concesiune.  Si la ele s-a impus si  obligativitatea renegocierii  pretului
redeventei. Deci, la contractele de inchiriere si la spatiile de aici din piata si la spatiile
destinate  inchirierii  de biciclete  electrice,  la  toate  v-ati  dus cu o perioada  egala  cu
perioada initiala. La latitudinea dumneavoastra ramane ce hotarati.”
 Sergiu Nicolae Vartei: „Am inteles. Dar eu consider ca in interesul comunitatii
este sa se faca o noua procedura. Poate se inchiriaza la o suma mai mare sau mai mica.
Nu se stie.”
 Medrea Bogdan: „La ce sume sunt inchiriate astea, nu stiu pe cine mai gasim!
Dar, ma rog!”
 Sergiu Nicolae Vartei: „De ce? Ca sunt sume mari, va referiti, domnul Medrea?”
 Mihai Pripon: „480 euro/luna pentru 9 mp. Aceasta  este activitate cu caracter
sezonier. Dupa aceea se inchide.”
 Sergiu Nicolae Vartei: „Eu fac acest amendament sa prelungim cu un an de zile.”
 Medrea Petru Gabriel: „Supun la vot  amendamentul. Cine este pentru? Abțineri?
Împotrivă?”
 ”Fiind supus la vot, amendamentul a fost votat cu 17 voturi pentru Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul, Gavrilă
Paven  Ionela,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Horșa  Ionuț,  Medrea  Bogdan,  Medrea  Petru
Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa, Popescu Emil Antoniu, Corina
Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”
 Medrea  Petru Gabriel:  „Supun la  vot   proiectul  cu amendamentul.  Cine  este
pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus la vot, proiectul cu amendamentul a fost votat cu 17 voturi pentru
Bucureștean Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor
Paul,  Gavrilă  Paven  Ionela,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Horșa  Ionuț,  Medrea  Bogdan,
Medrea  Petru  Gabriel,   Nanu  Dana  Elisabeta,  Oltean  Sabina  Larisa,  Popescu  Emil
Antoniu,  Corina  Rotar,  Sandu  Cornel  Stelian,  Alin  Stanciu,  Sergiu  Nicolae  Vârtei,
Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 200/2023  

Părăsește ședința doamna consilier Oltean Sabina Larisa.

 35. Proiect de hotărâre  privind  aprobarea prelungirii termenului contractului de
închiriere nr.51.350/2019 încheiat între municipiul Alba Iulia și SC BINAL TAP MOB
SRL 
 Se dă cuvântul d-lui Mihai Pripon – șef Birou contracte patrimoniu -  care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.



 Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul de
avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi
privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Mihai Pripon: ”Si la  proiectul nr. 35 este o situatie identica cu cea dinainte.”
 Sergiu Nicolae Vartei: „Acelasi amendament.”
 Medrea  Petru  Gabriel:  „Discuții  dacă  mai  aveți?  Nu  sunt.  Supun  la  vot
amendamentul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus la vot, amendamentul  a fost votat cu 16 voturi pentru Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul, Gavrilă
Paven  Ionela,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Horșa  Ionuț,  Medrea  Bogdan,  Medrea  Petru
Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta,  Popescu Emil Antoniu, Corina Rotar, Sandu Cornel
Stelian, Alin Stanciu, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”
 Medrea  Petru Gabriel:  „Supun la  vot   proiectul  cu amendamentul.  Cine  este
pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus la vot, proiectul cu amendamentul a fost votat cu 16 voturi pentru
Bucureștean Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor
Paul, Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Medrea Bogdan, Medrea
Petru Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta,  Popescu Emil Antoniu, Corina Rotar, Sandu Cornel
Stelian, Alin Stanciu, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 201/2023  

36. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii termenului contractului de
închiriere  nr.51.531/2019  încheiat  între  municipiul  Alba  Iulia  și  SC  FRESH
BURGER SRL
 Se dă cuvântul d-lui Mihai Pripon – șef Birou contracte patrimoniu -  care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul de
avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi
privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Mihai Pripon: ” ”Si aici  este o situatie identica cu cea dinainte.”
Sergiu Nicolae Vartei: „Acelasi amendament.”
 Medrea  Petru  Gabriel:  „Discuții  dacă  mai  aveți?  Nu  sunt.  Supun  la  vot
amendamentul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus la vot, amendamentul  a fost votat cu 16 voturi pentru Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul, Gavrilă
Paven  Ionela,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Horșa  Ionuț,  Medrea  Bogdan,  Medrea  Petru
Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta,  Popescu Emil Antoniu, Corina Rotar, Sandu Cornel
Stelian, Alin Stanciu, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”
 Medrea  Petru Gabriel:  „Supun la  vot   proiectul  cu amendamentul.  Cine  este



pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus la vot, proiectul cu amendamentul a fost votat cu 16 voturi pentru
Bucureștean Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor
Paul,  Gavrilă  Paven  Ionela,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Horșa  Ionuț,  Medrea  Bogdan,
Medrea Petru Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta,  Popescu Emil Antoniu, Corina Rotar,
Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”
 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 202/2023  

 37. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii termenului contractului de
închiriere nr.51.549/2019 încheiat între municipiul  Alba Iulia și  MATEI I.ELENA
IOANA I.I. 
 Se dă cuvântul d-lui Mihai Pripon – șef Birou contracte patrimoniu -  care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul de
avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi
privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Mihai Pripon: ” ”Si aici  este o situatie identica cu cea dinainte.”
 Sergiu Nicolae Vartei: „Acelasi amendament.”
 Medrea  Petru  Gabriel:  „Discuții  dacă  mai  aveți?  Nu  sunt.  Supun  la  vot
amendamentul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus la vot, amendamentul  a fost votat cu 16 voturi pentru Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul, Gavrilă
Paven  Ionela,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Horșa  Ionuț,  Medrea  Bogdan,  Medrea  Petru
Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta,  Popescu Emil Antoniu, Corina Rotar, Sandu Cornel
Stelian, Alin Stanciu, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”
 Medrea  Petru Gabriel:  „Supun la  vot   proiectul  cu amendamentul.  Cine  este
pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus la vot, proiectul cu amendamentul a fost votat cu 16 voturi pentru
Bucureștean Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor
Paul,  Gavrilă  Paven  Ionela,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Horșa  Ionuț,  Medrea  Bogdan,
Medrea Petru Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta,  Popescu Emil Antoniu, Corina Rotar,
Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 203/2023  

 38. Proiect de hotărâre privind   aprobarea prelungirii termenului contractului
de închiriere nr.51.561/2019 încheiat între municipiul Alba Iulia și SC GEORGE &
MERI SRL 
 Se dă cuvântul d-lui Mihai Pripon – șef Birou contracte patrimoniu -  care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul de



avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi
privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Mihai Pripon: ” ”Si aici  este  situatie identica. Chiosc pentru vanzare covrigi, nu
inghetata.”
 Sergiu Nicolae Vartei: „Acelasi amendament.”
 Medrea  Petru  Gabriel:  „Discuții  dacă  mai  aveți?  Nu  sunt.  Supun  la  vot
amendamentul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus la vot, amendamentul  a fost votat cu 16 voturi pentru Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul, Gavrilă
Paven  Ionela,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Horșa  Ionuț,  Medrea  Bogdan,  Medrea  Petru
Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta,  Popescu Emil Antoniu, Corina Rotar, Sandu Cornel
Stelian, Alin Stanciu, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”
 Medrea  Petru Gabriel:  „Supun la  vot   proiectul  cu amendamentul.  Cine  este
pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus la vot, proiectul cu amendamentul a fost votat cu 16 voturi pentru
Bucureștean Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor
Paul,  Gavrilă  Paven  Ionela,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Horșa  Ionuț,  Medrea  Bogdan,
Medrea Petru Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta,  Popescu Emil Antoniu, Corina Rotar,
Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 204/2023  

 39. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii termenului contractului de
închiriere nr.51.372/2019 încheiat între municipiul Alba Iulia și SC TECNOSTAR
CONSULTING SRL 
 Se dă cuvântul d-lui Mihai Pripon – șef Birou contracte patrimoniu -  care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul de
avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi
privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Sergiu Nicolae Vartei: „Acelasi amendament.”
 Medrea  Petru  Gabriel:  „Discuții  dacă  mai  aveți?  Nu  sunt.  Supun  la  vot
amendamentul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus la vot, amendamentul  a fost votat cu 16 voturi pentru Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul, Gavrilă
Paven  Ionela,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Horșa  Ionuț,  Medrea  Bogdan,  Medrea  Petru
Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta,  Popescu Emil Antoniu, Corina Rotar, Sandu Cornel
Stelian, Alin Stanciu, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”
 Medrea  Petru Gabriel:  „Supun la  vot   proiectul  cu amendamentul.  Cine  este
pentru? Abțineri? Împotrivă?”



 ”Fiind supus la vot, proiectul cu amendamentul a fost votat cu 16 voturi pentru
Bucureștean Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor
Paul,  Gavrilă  Paven  Ionela,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Horșa  Ionuț,  Medrea  Bogdan,
Medrea Petru Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta,  Popescu Emil Antoniu, Corina Rotar,
Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 205/2023  

 Părăsește ședința doamna consilier Marcela Vâlcan.

 40. Proiect de hotărare privind aprobarea încetării contractului de comodat nr.
80829/23.11.2010  încheiat  între  U.A.T.  Municipiul  Alba  Iulia,  în  calitate  de
comodant și Asociația Română pentru Reciclare (RoRec), în calitate de comodatar 
 Se dă cuvântul d-lui Mihai Pripon – șef Birou contracte patrimoniu -  care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul de
avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi
privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Mihai  Pripon:  ”Este  vorba  de  aprobarea  incetarii  cu  acordul  partilor  a  unui
contract de concesiune incheiat intre municipalitate si Rorec. A fost incheiat initial pe 15
ani. Intre timp, Rorecul a intrat in procedura de lichidare. Ca urmare, nu se mai impune
continuarea contractului, urmand ca CT 17 sa i se dea o alta destinatie.”
 Medrea Petru Gabriel: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat cu  15 voturi  pentru  Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul, Gavrilă
Paven  Ionela,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Horșa  Ionuț,  Medrea  Bogdan,  Medrea  Petru
Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta,  Popescu Emil Antoniu, Corina Rotar, Sandu Cornel
Stelian, Alin Stanciu, Sergiu Nicolae Vârtei.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 206/2023  

 41. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării unei locuinţe construite din
fonduri A.N.L., situate administrativ în Municipiul Alba Iulia, str. Livezii, nr. 48, bl.
ANL, ap. 33, jud. Alba
 Se dă cuvântul d-lui Mihai Pripon – șef Birou contracte patrimoniu -  care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul de
avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi
privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Mihai Pripon: ”Este vorba de aprobarea vanzarii unei locuinte din fondul ANL.



Pretul de vanzare este 56061.10 lei cuu TVA si comisionul de 1% care ne revine noua.
Indeplineste conditiile. Fisa de calcul o aveti atasata la proiect.”
 Medrea Petru Gabriel: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat cu  15 voturi  pentru  Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul, Gavrilă
Paven  Ionela,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Horșa  Ionuț,  Medrea  Bogdan,  Medrea  Petru
Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta,  Popescu Emil Antoniu, Corina Rotar, Sandu Cornel
Stelian, Alin Stanciu, Sergiu Nicolae Vârtei.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 207/2023  

  42.  Proiect  de  hotărâre  cu  privire  la  propunerea  de  atribuire  prin  ordin  al
prefectului  județului  Alba  a  suprafeței  de  200  mp  teren  intravilan  înscris  în
CF.nr.93016 – Alba Iulia cu nr.topo.2623/2/7 situat în Alba Iulia, str.Rozelor nr.7,
Jud. Alba  în favoarea numitului Chirilă Adrian Olimpiu

Se dă cuvântul d-lui Alexandru Nicola – șef Serviciu public comunitar pentru
cadastru  și  agricultură  -   care  prezintă  proiectul  de  hotărâre  precum și  raportul  de
specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul de
avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi
privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Alexandru Nicola: ”Atribuirea prin ordin al prefectului a suprafetei de 200 mp,
teren situat pe strada Rozelor in Alba Iulia.”
 Medrea Petru Gabriel: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat cu  15 voturi  pentru  Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul, Gavrilă
Paven  Ionela,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Horșa  Ionuț,  Medrea  Bogdan,  Medrea  Petru
Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta,  Popescu Emil Antoniu, Corina Rotar, Sandu Cornel
Stelian, Alin Stanciu, Sergiu Nicolae Vârtei.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 208/2023  

 43.  Proiect  de  hotărâre  privind  înscrierea  dreptului  de  proprietate  a
municipiului Alba Iulia- domeniul public asupra unor imobile (drumuri și  canale)
cuprinse în Programul Național de  Cadastru și Carte Funciară din municipiul Alba
Iulia
 Se  dă  cuvântul  d-lui  Alexandru  Nicola  –  șef  Serviciu  public  comunitar  pentru

cadastru și agricultură -  care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de
specialitate.

 Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul de
avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi



privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Alexandru Nicola: „Inscriere drept de proprietate a municipiului Alba Iulia asupra
unui teren situat in Oarda de Sus. Este vorba de drumuri si canaluri identificate in urma
unor masuratori gratuite.”
 Medrea Petru Gabriel: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat cu  15 voturi  pentru  Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul, Gavrilă
Paven  Ionela,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Horșa  Ionuț,  Medrea  Bogdan,  Medrea  Petru
Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta,  Popescu Emil Antoniu, Corina Rotar, Sandu Cornel
Stelian, Alin Stanciu, Sergiu Nicolae Vârtei.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 209/2023  

 44. Proiect de hotărâre privind acceptarea  donaţiei către Municipiul Alba Iulia,
a unui imobil-(drum)  înscris  în CF nr.78827 în suprafaţă de 3.051 mp, aferent străzii
Emile Zola aflat în proprietatea numitului Cojanu Nicolae
 Se dă cuvântul d-lui Alexandru Nicola – șef Serviciu public comunitar pentru
cadastru  și  agricultură  -   care  prezintă  proiectul  de  hotărâre  precum și  raportul  de
specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul de
avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi
privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Alexandru  Nicola:  „Proiectul  nr.  44  si  nr.  45  sunt  asemanatoare.  Acceptarea
donatiei unor imobile  care respecta reglementarile urbanistice.”
 Medrea Petru Gabriel: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat cu  15 voturi  pentru  Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul, Gavrilă
Paven  Ionela,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Horșa  Ionuț,  Medrea  Bogdan,  Medrea  Petru
Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta,  Popescu Emil Antoniu, Corina Rotar, Sandu Cornel
Stelian, Alin Stanciu, Sergiu Nicolae Vârtei.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 210/2023  

 45. Proiect de hotărâre privind acceptarea  donaţiei către Municipiul Alba Iulia,
a unui imobil-(neproductiv)  înscris  în CF nr.116114  în suprafaţă de 41 mp aflat în
proprietatea numiților Avram Vasile și   Avram Dana-Maria;  a unui imobil-(altele)
înscris în CF nr.75775 în suprafață de 33 mp aflat în proprietatea numiților Selagea
Leluț și Selagea Aurelia; a unui imobil-(drum) înscris în CF nr.97481 în suprafață de
51 mp aflat  în  proprietatea  numiților  Hârceagă  Vasile  și  Hârceagă  Maria;  a  unui



imobil-(drum) înscris în CF nr.108262 în suprafață de 43 mp aflat în proprietatea
numiților  Oanță  Emil  și  Oanță  Marioara,  imobile  aferente  străzii  Stufului  din
municipiul Alba Iulia
 Se dă cuvântul d-lui Alexandru Nicola – șef Serviciu public comunitar pentru
cadastru și  agricultură  -   care  prezintă  proiectul  de  hotărâre  precum și  raportul  de
specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul de
avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi
privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”

Medrea Petru Gabriel: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat cu  15 voturi  pentru  Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul, Gavrilă
Paven  Ionela,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Horșa  Ionuț,  Medrea  Bogdan,  Medrea  Petru
Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta,  Popescu Emil Antoniu, Corina Rotar, Sandu Cornel
Stelian, Alin Stanciu, Sergiu Nicolae Vârtei.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 211/2023  
 
 46. Proiect de hotărâre  privind însușirea documentației tehnice de actualizare
date - rectificare suprafață a unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. București, nr.
16
 Se dă cuvântul d-lui Alexandru Nicola – șef Serviciu public comunitar pentru
cadastru  și  agricultură  -   care  prezintă  proiectul  de  hotărâre  precum și  raportul  de
specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul de
avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi
privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Alexandru Nicola: „O documentatie de actualizare si rectificare suprafata a unui
imobil situat pe strada Bucuresti, aflat in proprietatea noastra, dat in concesiune celor de
la Crucea Rosie. Rectificarea se face de la 678 mp la 753 mp.”
 Medrea Petru Gabriel: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat cu  15 voturi  pentru  Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul, Gavrilă
Paven  Ionela,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Horșa  Ionuț,  Medrea  Bogdan,  Medrea  Petru
Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta,  Popescu Emil Antoniu, Corina Rotar, Sandu Cornel
Stelian, Alin Stanciu, Sergiu Nicolae Vârtei.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 212/2023  



54. Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  parcelării  unui  imobil  (teren)
înscris în CF 119468 situat în Alba Iulia.
 Se dă cuvântul d-lui Alexandru Nicola – șef Serviciu public comunitar pentru
cadastru  și  agricultură  -   care  prezintă  proiectul  de  hotărâre  precum și  raportul  de
specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul de
avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi
privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Alexandru Nicola: „Este vorba despre o dezmembrare in sase loturi. Terenul este
in proprietatea noastra.”
 Medrea Petru Gabriel: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat cu  15 voturi  pentru  Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul, Gavrilă
Paven  Ionela,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Horșa  Ionuț,  Medrea  Bogdan,  Medrea  Petru
Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta,  Popescu Emil Antoniu, Corina Rotar, Sandu Cornel
Stelian, Alin Stanciu, Sergiu Nicolae Vârtei.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 213/2023   
 
 61. Diverse 
 1. Marcel Jeler: ”Aveți raportul de activitate nr. 37530/03.04.2023 a domnului
consilier local Florea Paul – Victor. Presupun că l-ați citit.”
 2.  Marcel  Jeler:  ”Și  domnul  Pripon  vrea  să  vă  prezinte  o  adresă  cu  nr.
46732/25. 04. 2023 care ulterior, luna viitoare se va veni cu un proiect.”
  Mihai Pripon: ”Da. Acum, una dintre chiriașele noastre, doamna Țălnar a făcut
o plângere. Ați citit-o probabil. Indiferent de motivele invocate de dânsa, cererea este
tardiv introdusă. Și pentru că s-au depășit toate termenele prevăzute de lege și mai
ales datorită faptului  că dânșii au introdus mai întâi acțiunea în instanță undeva în
decembrie anul trecut. Și după aceea au făcut plângerea. Am zis că v-o aducem la
cunoștință luna aceasta și revenim luna viitoare cu un proiect.„
  3.  Marcel  Jeler:  ”La  punctul  3  de  la  Diverse  am  avut  și  o  adresă  cu
nr.  47054/25.  04.  2023  din  partea  unei  doamne  din  zona  Tarnița,  Huedin,  Valea
Aurului, care a făcut obiectul amplasării antenei.„  
 Medrea Petru Gabriel: ”Dacă mai sunt alte discuţii? Dacă nu sunt, declar şedinţa
închisă.”

Alba Iulia,  27 aprilie 2023

           PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI,                        SECRETAR general
                        Consilier                                                    Jeler Marcel
                      Medrea Petru Gabriel

 


